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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος, 25 Ιουλίου 2024  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: - 4843- 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ σε τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 29 Ιουλίου 2024 και ώρα 17:00 στο γραφείο 

Δημάρχου, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 

87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 

133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 ii) τον Κανονισμό 

Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), iii) την υπ’ αριθμ. 
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98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ (ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ),  

για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Έγκριση 5ης αναμόρφωσης  Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. 

2. Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου 2ου 

τριμήνου 2024. 

3. Λήψη κανονιστικής απόφασης για διακοπή βαριάς όχλησης οικοδομικών εργασιών 

κατά τη θερινή τουριστική περίοδο στο Δήμο Πόρου. 

4. Λήψη Απόφασης για την αποδοχή ή μη γνωμοδότησης σύμφωνα με σχετική 

απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής, αναφορικά με την άσκηση ή μη ένδικου μέσου 

κατά της με αριθμό  Α 523/2024 Απόφασης του Ζ’ Τριμελούς Εφετείου Πειραιώς, 

σε συνδυασμό με την εκδοθείσα ομοίως Α526/2024 (Προσφυγή ΖΙΤΑΚΑΤ) 

(Προσφυγή Δήμου Πόρου). 

5. Συγκρότηση και ορισμός μελών τριμελούς Επιτροπής παρακολούθησης και 

παραλαβής της σύμβασης με θέμα: «Μίσθωση φορητής μονάδας αφαλάτωσης 

θαλάσσιου ύδατος δυναμικότητας παραγωγής 600κ.μ. πόσιμου ύδατος ανά 

24ωρο, για την κάλυψη αυξημένων αναγκών του δικτύου ύδρευσης του Δήμου 

Πόρου». 

6. Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης παράτασης  για την παράδοση της 

προμήθειας με τίτλο: «Ενίσχυση της μικροκινητικότητας στον Δήμο Πόρου». 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

16ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 29ης-07-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα. Ξεκινάει η 16η συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου.  

Να σας ενημερώσω ότι την έκανα εδώ, επειδή ήταν κατειλημμένη η αίθουσα στο 

Συγγρού λόγω των εκδηλώσεων. Από την επόμενη φορά, μόλις ελευθερωθεί η 

αίθουσα, θα επιστρέψουμε στο Συγγρού. 

Πριν ξεκινήσω, επειδή,  εκτάκτως, λείπει  ο κύριος Γκιων σε αγώνες και θέλει να 

συμμετέχει με τηλεδιάσκεψη,  δηλαδή ανοιχτά να γίνει. Το επιτρέπεται; 

κ. Δημητριάδης: Ε…  όχι. Πρέπει να το … 

Πρόεδρος:  Έπρεπε να είχε σταλεί  στην πρόσκληση,  να σας είχα ενημερώσει, αλλά 

επειδή προέκυψε  μετά,  γι’  αυτό σας  ρωτάω τώρα στην αρχή. Αν είστε σύμφωνοι 

να  συμμετέχει στη συνεδρίαση όχι.  Θα τον  καλέσω… 

κ. Δημητριάδης: Εμείς γενικώς,  θα ήμασταν σύμφωνοι, αν  θέλετε,  να είναι πάντα 

οι συνεδριάσεις,  με μεικτό τρόπο  κι αν κανείς έχει…. 

Πρόεδρος: Την προκειμένη έτυχε τώρα, δεν θα γίνεται αυτό. Αν άλλη φορά… το 

γνωρίζω… θα σας είχα ειδοποιήσει εκ των προτέρων. 

κ. Δημητριάδης: Και αν δεν μπορεί ένας από μας; Καταλάβατε τι λέω. 

Πρόεδρος: Θα το βάλω πάλι προς ψήφιση,  όπως το κάνω τώρα. 

κ. Δημητριάδης:  Αν είναι ένας κανόνας,  που να ισχύει για όλους,  γι’ πάντα.  Όταν 

κάποιος δεν μπορεί να έρθει, να μπορεί να το κάνει μέσω τηλεδιάσκεψης …  

Πρόεδρος:  Το επιτρέπει και ο νόμος αυτό,  δεν είναι ότι … 
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κ. Δημητριάδης:  Το επιτρέπει, αρκεί να το έχετε ειδοποιήσει … 

Πρόεδρος:… Θα είχαμε ειδοποιήσει, αλλά… 

κ. Δημητριάδης:  Θέλω να πω ότι, να το ορίζεται όταν λείπει κάποιος δικός σας 

σύμβουλος. 

Πρόεδρος: Θεωρώ ότι… δηλαδή κι εσάς, αν λείπει κάποιος εκτάκτως και μου πει ότι 

θέλω να συμμετέχω με μεικτή … 

κ. Δημητριάδης: Εγώ αν θέλετε,  αν δεσμευτείτε,  ότι  σε όλες τις προσκλήσεις από 

εδώ και πέρα,  θα βάζετε και  δυνατότητα για υβριδική συνεδρίαση… 

Πρόεδρος: Μπορούμε να το κάνουμε… 

κ. Δημητριάδης:… ώστε να ισχύει για όλους αυτό… 

Πρόεδρος: Δεν νομίζω να υπάρχει πρόβλημα… 

κ. Δημητριάδης:  Εγώ,  δεν έχω αντίρρηση να ξεκινήσουμε από  σήμερα. 

Δήμαρχος (Γεώργιος Κουτουζής):  Εγώ,  δεν θα έχω κι εγώ αντίρρηση,  φτάνει να  

μην μείνουμε στο Συμβούλιο μέσα τρία άτομα,  σαν τη Βουλή και δεν υπάρχει 

Συμβούλιο. Τώρα,  αν είναι μία έκτακτη ανάγκη, για οποιονδήποτε και από σας,  

σίγουρα  θα γίνει. 

Πρόεδρος: Εννοείται. 

Δήμαρχος:  Αλλά αν  το  εκμεταλλευόμαστε, καθόμαστε σπίτι και … 

κ. Δημητριάδης:  Κοιτάξτε, εγώ δεν θα το εκμεταλλευτώ.  Εσείς έχετε οκτώ άτομα.  

Δηλαδή, αν δεν μπορείτε να ελέγξετε τους δικούς σας. 

Πρόεδρος:  Μα δεν είναι θέμα ελέγχου.  Είχε αγώνες, είναι  κάτι έκτακτο… 

…...... 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο Δήμαρχος, ο κύριος Δημητριάδης και η 

Πρόεδρος. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…… 
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Δήμαρχος:  Είναι, ο κύριος είναι προγραμματισμένος σε αγώνες.  Και είχε ζητήσει,  

έφυγε με αυτή την προϋπόθεση. Το ξέχασε η Πρόεδρος, δεν ξέρω,  δεν το 

ανακοίνωσε. 

Πρόεδρος:  Δεν το ανακοίνωσα. 

Δήμαρχος: Η κυρία Μακρή έφυγε εκτάκτως για Αθήνα, για θέματα υγείας της,  

εντάξει. 

Πρόεδρος:  Εάν συμφωνείτε.  Αν δεν συμφωνείτε, το… δεν έχω, γι’  αυτό το λέω 

στην αρχή,  να το κουβεντιάσουμε.  

κα Κανατσίδη: Και για την κυρία Μακρή; 

Πρόεδρος: Όχι, όχι. Για τον κύριο Γκιων. Η κυρία Μακρή  είχε μια ειδοποιήσει,  

τελευταία στιγμή ότι… 

κ. Δημητριάδης: Εγώ,  αν δεσμευτείτε  ότι θα υπάρχει πάντα τέτοια πρόβλεψης στις 

προσκλήσεις… 

Δήμαρχος:  Για όλους δηλαδή,  από τώρα;  

κ. Δημητριάδης:  Μα δεν είναι μόνο για τον κύριο Γκιων. Ή επιτρέπεται για όλους…  

Δήμαρχος:  Ναι.  Πείτε ότι την άλλη φορά ότι  ο κύριος Λίτσας έχει αγώνες.  Και λείπει 

ο κύριος Λίτσας και να πούμε ότι να συμμετέχει.  Αλλά να ανακοινώσουμε από τώρα 

ότι θα έρχεται όποιος θέλει και όποιος θέλει…  

κ. Δημητριάδης:  Μα δεν πρέπει να γίνεται έτσι.  Σύμφωνα με το νόμο, με την  

πρόσκληση καθορίζεται  αυτή η δυνατότητα. 

Πρόεδρος: Επομένως,  αφήστε το και το … 

κ. Δημητριάδης:  Εγώ δεν έχω αντίρρηση,  να παρακάμψουμε αυτό, ότι δεν το είχατε 

δώσει με την πρόσκληση, αλλά αν θέλετε  … 

Πρόεδρος:  Δεν μπορώ να προφητέψω από τώρα, το κάθε περιστατικό που μπορεί 

να σας συμβεί. Σας λέω, η διάθεση μας είναι ότι, αν συμβεί ένα έκτακτο, όπως συνέβει 

σε  εμάς,  η διάθεση μου είναι και σας  να το δεχτούμε,  να συμμετέχει … 
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κ. Δημητριάδης:  Ακριβώς. Γιατί δεν το βάζετε λοιπόν στις προσκλήσεις,  ούτως ή 

άλλως, για να είμαστε σίγουροι για τη διάθεση σας. Διαφορετικά δεν φαίνεται ότι έχετε 

αυτή τη διάθεση. Φαίνεται ότι,  σήμερα επειδή έχετε ένα πρόβλημα με ένα σύμβουλο 

θα το κάνετε … 

Πρόεδρος:  Σας λέω αν δεν το ψηφίζατε … 

κ. Δημητριάδης: Αλλά,  δεν θέλετε να δεσμευτείτε  ότι θα γίνεται πάντα.  

Πρόεδρος:  Να γίνετε μεικτή εννοείται η συνεδρίαση , να γίνεται πάντα … 

κ. Δημητριάδης:  Βεβαίως,  βεβαίως  

Δημοτικό Σύμβουλος: …  όχι αν χρειαστεί … 

Δήμαρχος:  Δεν θέλουμε το  Συμβούλιο να είναι Βουλή,  όπως το είπαμε. 

κ. Δημητριάδης: Ε εντάξει, ωραία. Άμα,  εσείς δεν μπορείτε,  εννέα συμβούλους,  να 

εξασφαλίσετε  ότι θα είναι παρόντες και θα εκμεταλλευτούν αυτό για να… 

Πρόεδρος: Μα δεν θέλουμε να είναι παρόντες μόνο οι  δικοί  μας.  Θέλουμε να  είστε 

κι εσείς. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ εγγυώμαι για τους δικούς μου. Μην ανησυχείτε. 

Πρόεδρος: Αυτό είναι. 

κ. Δημητριάδης:  Εγώ για τους δικούς μου εγγυώμαι,  έστω και με τη δυνατότητα 

αυτή… 

Πρόεδρος:  Εντάξει.   

κ. Δημητριάδης:  Θα ερχόμαστε,  εκτός κι αν έχουμε κάποιο θέμα… 

……… 

Σε αυτό το σημείο,  μιλούν τα ταυτόχρονα  η κυρία Πρόεδρος, ο κύριος Δήμαρχος,  ο 

κύριος Δημητριάδης, Δημοτικοί σύμβουλοι και δεν μπορεί να γίνει 

απομαγνητοφώνηση. 

……… 
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Πρόεδρος:  Όχι,  απλά λέω ότι στο ανθρώπινο επίπεδο,  μου έχει ζητηθεί και από 

σας,  ότι  κάποιος  λείπει,  να συμμετέχει δεν θα το αρνιόμουν αλλά… Προχωράμε.  

Να πάρουμε παρουσίες.  

Πρόεδρος:  Γρίβα,  παρούσα. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή:  

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Η κυρία Μακρή απουσιάζει. Με έχει ενημερώσει μόλις. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Γκιων απουσιάζει.  Μας έχει ενημερώσει εχθές, στους αγώνες. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 
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κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα.     

Πρόεδρος: Επομένως υπάρχει απαρτία και μπορούμε να ξεκινήσουμε.  Παρών και 

ο Δήμαρχος.  

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Πρόεδρος: Δήμαρχε, έχετε ανακοινώσεις;  

Δήμαρχος:  Δεν έχω κάτι σοβαρό. Όσο ότι,  έχουν έρθει  δύο γιατροί,  όπως είχαμε 

ενημερώσει. Είναι  τελειόφοιτοι  της ιατρικής σε πρακτική, οι οποίοι κάθε δεκαπέντε  

μέρες αλλάζουν, φιλοξενούνται στα Δημοτικά Ιατρεία. Δεν έχουνε βέβαια, όπως 

ξέρετε δικαίωμα υπογραφής και συνταγογράφησης. Όμως μπορεί σε έκτακτα 

περιστατικά, όπως συνέβη ένα προχθές, να παρεμβαίνουν και να βοηθούν διάφορες 

καταστάσεις που προκύπτουν και υπάρχει έλλειψη γιατρού.  Αυτό. Κάτι άλλο δεν έχω 

να ανακοινώσω σήμερα.  

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη… 

Δήμαρχος: Κι  έχουν έρθει, δεν ξέρω αν το έχετε πληροφορηθεί και οι εποχικοί  

πυροσβέστες, οι τρεις, εδώ και δεκαπέντε μέρες. Οι οποίοι, έχουν πάει στο 

πυροσβεστικό κλιμάκιο και υπό τη  διοίκηση του κυρίου Μπάκα,  κάνουν,  λαμβάνουν  

μέρος στις βάρδιες και σε ό,τι χρειάζεται για την πυρασφάλεια του νησιού. 

Πρόεδρος:  Ολοκληρώσατε; 
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Δήμαρχος:  Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη; 

κ. Δημητριάδης: Οι γιατροί  που είπατε,  που έχουν έρθει;  Έχουν προσληφθεί σε  

κάποια… 

Δήμαρχος: Δεν έχουν προσληφθεί… 

κ. Κανατσίδης: Συμμετέχουν σε ένα πρόγραμμα, το οποίο γίνεται από τις εθνικές 

σχολές  και μας στέλνουν φοιτητές πέμπτου και έκτου έτους, οι οποίοι συμμετέχουν 

για εμπειρία περισσότερο, μαζί με το γιατρό που είναι στο πολυδύναμο, σαν πρακτική 

εξάσκηση.  

κ. Δημητριάδης:  Το έχουμε… δεν θυμάμαι αν το έχουμε …  

κ. Κανατσίδης:  Το έχουμε συζητήσει ναι… απόφαση … 

Δήμαρχος:  Σε ένα Συμβούλιο, στις  ενημερώσεις το είχαμε πει,  ότι θα φιλοξενηθούν 

και σε ένα χώρο του ΚΑΠΗ … 

………… 

Σε αυτό το σημείο ακούγονται ομιλίες Δημοτικών  Συμβούλων, εκτός μικροφώνου. 

Αδύνατη απομαγνητοφώνηση.  

………… 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία,  εγώ δεν διαφωνώ,  δεν έχω αντίρρηση επί της ουσίας με 

αυτό που λέτε. Υπό προϋποθέσεις είναι καλό. Αλλά δεν μπορείτε να παραχωρείτε 

χώρους.  Πως το παραχωρήσατε;  Δεν έχετε φέρει το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Για να φιλοξενήσει κανείς κάποιον,  σε χώρο του Δήμου,  θέλει απόφαση Δημοτικού 

Συμβουλίου. Δεν είναι … 

Τα έχουμε ζήσει μαζί κύριε Κουτουζή. Όταν πρωτοήρθαμε το  ‘14,  βρήκαμε κάθε 

αίθουσα του ΚΑΠΗ να έχει άλλη χρήση και άλλη υπηρεσία, άλλος φορέας ή άλλος 

υπάλληλος ή άλλο φυσικό πρόσωπο. Και το Γηροκομείο και  το Βιολογικό, μην τα 

λέμε τώρα. Με μία εντολή,  ας το πούμε,  άδεια του Δημάρχου, που ήταν  προφορική 

και φτύσαμε αίμα μαζί να τα σταματήσουμε αυτά. Και όταν αποφασίζαμε κάποια 

χρήση ή και κάποια φιλοξενία ή κάποια μεταστέγαση,  όλα ερχόντουσαν στο Δημοτικό 
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Συμβούλιο, γιατί έτσι πρέπει. Φέρτε τα, να είναι νόμιμο αυτό που κάνετε, αλλιώς δεν 

μπορείτε να το κάνετε αυτό.  

Δήμαρχος:  Ωραία,  αυτό έγινε με απόφαση Δημάρχου.  Αν θεωρείτε  ότι πρέπει να 

γίνει… 

κ. Δημητριάδης:  Ναι,  δεν υπάρχει απόφαση Δημάρχου τώρα, αυτό.  Εννοείται 

απόφαση, βούληση,  όχι δυνητική πράξη γιατί… ούτε γιατί ούτε καν υπάρχει… 

Δήμαρχος: Για τους αστυνομικούς υπάρχει απόφαση, υπάρχει. Είναι γραμμένη, 

απόφαση Δημάρχου. Τώρα στους γιατρούς, δεν έχει βγει απόφαση. Ήρθε ένα 

έγγραφο,  πριν δύο μέρες.  Θα γίνει και αυτό.   

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, παρακαλώ φέρτε το. Να τα φέρνετε, στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, αυτά τα θέματα. 

Δήμαρχος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Κι επίσης κάτι άλλο. Εκεί, είπατε, ότι  μένουν  και πυροσβέστες. 

Καταλαβαίνω ότι προφανώς,  δεν χωράνε να μείνουν όλοι. 

Πρόεδρος: Οι πυροσβέστες δεν μένουν εκεί. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί… 

κ. Κανατσίδης:  Εκεί δεν μένουν οι πυροσβέστες. Ειδικά οι αποθηκευτικοί χώροι που 

είχαν δημιουργηθεί. Στο ένα είχε ο Αντρέας ο Νικολετόπουλος, τον υπολογιστή, τον 

οποίο τον μετέφερε. Και στο άλλο ήταν αποθήκη του Δήμου, με χάρτες και τέτοια 

πράγματα. Τους συγκεντρώσαμε, καθαρίσαμε τα δωμάτια, βάλαμε τα κρεβάτια... 

κ. Δημητριάδης: Ωραία.  Και αν το είχατε φέρει στο Δημοτικό Συμβούλιο, εγώ ας 

πούμε θα συμφωνούσα, θα το ψηφίζαμε. Αλλά, χωρίς απόφαση Δημοτικού 

Συμβουλίου,  δεν πρέπει να γίνεται αυτό. Οπότε…     

Πρόεδρος:  Με την ίδια λογική και  κάθε φορά  που θα παραχωρούμε μια αίθουσα… 

Δήμαρχος: Δεν έχει καμία σχέση με το πυροσβεστικό κλιμάκιο.  

Πρόεδρος: Ναι, συγνώμη,  αλλά και κάθε φορά που παραχωρούμε μία αίθουσα,  για 

μια εκδήλωση, πρέπει να παίρνουμε απόφαση Δημάρχου, εεε... Δημοτικού 
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Συμβουλίου; Εσείς παίρνατε αποφάσεις για…  (συνεχίζει να μιλάει η Πρόεδρος αλλά 

δεν ακούγεται ώστε να μπορεί να απομαγνητοφωνηθεί).  

κ. Δημητριάδης: Αν είναι για…  Για μία μέρα, εννοείτε; 

Πρόεδρος: Για δεκαπέντε μέρες, μέσα στο καλοκαίρι. Αν πάω  με το γράμμα του 

νόμου,  πρέπει να πάρω απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  

κ. Δημητριάδης: Για να γίνει μια πολιτιστική εκδήλωση…; 

Πρόεδρος: Εκδηλώσεις,  βέβαια. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, να το πιάσουμε κι αυτό. Δεν ήθελα να θίξω το θέμα των 

εκδηλώσεων. 

Πρόεδρος: Δεν το φέρνατε εσείς. Δεν το φέρνατε… 

κ. Δημητριάδης: Το φέρναμε κυρία Πρόεδρε. Μπορεί να μην παρακολουθούσατε 

τότε… 

Πρόεδρος: Κοίταξα τα αρχεία. Δεν… 

κ. Δημητριάδης: Κοιτάξτε λοιπόν ότι, κάθε φθινόπωρο φέρναμε την έγκριση του 

πολιτιστικού προγράμματος και μέσα εκεί οι εκδηλώσεις που γινόντουσαν για 

δεκαπέντε μέρες. Δεν μιλάμε τώρα  ότι,  κάποιος θέλει,  εκτάκτως,  για δύο ώρες,  μία 

αίθουσα και με μία έγκριση του το δίνουμε. Δεν προλαβαίνει να συνεδριάσει το 

Δημοτικό Συμβούλιο. Αλλά όταν έχει, ξέρω γω, ο Σύλλογος Γυναικών  πολλές μέρες, 

το Φεστιβάλ πιάνου πολλές μέρες. Έμπαινε στο πολιτιστικό πρόγραμμα, έλεγε υπό 

την αιγίδα του Δήμου, στο χώρο του Δήμου και έτσι… 

Πρόεδρος: Όχι με συγκεκριμένες ημερομηνίες. 

κ. Δημητριάδης: Η περίοδος του καλοκαιριού, χωρίς συγκεκριμένες ημερομηνίες. 

Αυτό βρήκατε να  πείτε τώρα; 

Πρόεδρος: Όχι,  λέω ότι γενικώς για των παραχωρήσεων,  το πάμε  στο τέρμα του, 

για αξιοποίηση… 

…………….. 
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Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα η κυρία Πρόεδρος και ο κύριος Δημητριάδης. 

Δεν είναι εφικτή η απομαγνητοφώνηση. 

……………. 

κ. Δημητριάδης: Για να φιλοξενούνται ανθρώπους,  σε χώρους του Δήμου χρειάζεται 

απόφαση. Δεν είναι δικοί σας. Τι να κάνουμε τώρα; Δεν μπορούμε να τα διαλύσουμε 

όλα.  

Πρόεδρος: Τέλος πάντων. 

κ. Δημητριάδης: Αν… 

Πρόεδρος: Εντάξει… 

κ. Δημητριάδης: Εσείς,  δεν έχετε εγκρίνει  ούτε πολιτιστικό πρόγραμμα,  για να πεις 

ότι,  εμμέσως… Ήρθα εγώ να σας πω γιατί δώσατε το κτίριο, το αμφιθέατρο γιατί το 

δίνουμε… ξέρω εγώ, για το Φεστιβάλ πιάνου, δεν είπα. Γιατί…   

…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο κύριος Δημητριάδης και ο κύριος Κανατσίδης, 

χωρίς μικρόφωνο και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.                          

……………… 

κ. Δημητριάδης:… Ο νόμος σας το ζητάει. Γιατί μετά θα μπαίναμε και στη λογική να 

πούμε, γιατί οι αστυνομικοί… 

κ. Κανατσίδης:… είναι μικροπολιτική… 

κ. Δημητριάδης: Είναι πολιτική, όχι μικροπολιτική. Γιατί και πέρυσι, αν θέλετε να 

ξέρετε, είχε έρθει ο Ταξίαρχος της Αστυνομίας και είχε προτείνει, είχε ζητήσει να  

φιλοξενηθούν αστυνομικοί στο Δήμο Πόρου, σε χώρους του Δήμου μας. Πράγμα,  

που αν το εγκρίναμε εμείς και το φέρναμε στο Δημοτικό Συμβούλιο,  θα καταργούσαμε 

την εγκεκριμένη χρήση του Εθελοντικού Πυροσβεστικού κλιμακίου και τη δυνατότητα 

που είχαμε να φιλοξενούμε τους πυροσβέστες. Και απ’ ότι καταλαβαίνω κιόλας, με 

την απόφαση Δημάρχου, που λέει ο κύριος Κουτουζής, που δεν την έχω δει να 

υπάρχει στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ  βέβαια, ουσιαστικά μπήκανε οι αστυνομικοί στο χώρο, που 

υπάρχει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, ότι είναι εθελοντικό πυροσβεστικό 
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κλιμάκιο στο κτίριο Ρόζενμπεργκ. Και έτσι δεν μπορούν να φιλοξενηθούν οι 

πυροσβέστες. Τους πυροσβέστες δεν τους φιλοξενούμε,  καλά δεν κατάλαβα; 

Δήμαρχος:  Φιλοξενούμε και  πυροσβέστες. 

κ. Δημητριάδης: Φιλοξενούμε και πυροσβέστες;      

Δήμαρχος: Ναι. Υπήρχε  χώρος, τον  ξέρετε… 

κ. Δημητριάδης: Κάτω κοιμούνται; 

Δήμαρχος:… Στο κλιμάκιο,  ακριβώς δίπλα, υπάρχει δωμάτιο που φιλοξενούνται 

πυροσβέστες τώρα. Απλά είχατε απενεργοποιημένα δύο δωμάτια δίπλα στο … 

μπροστά… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Δήμαρχος:… τα καθαρίσαμε και τα ενεργοποιήσαμε… 

κ. Δημητριάδης: Δεν ήταν απενεργοποιημένα. Απλά ήταν για  άλλη… 

Δήμαρχος: Ακούστε… είχατε φακέλους… αποθήκες. Εμείς τα καθαρίσαμε, βάλαμε 

στο υπόγειο… 

………………. 

Σε αυτό το σημείο ακούγονται ομιλίες και από άλλους Δημοτικούς Συμβούλους 

ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.    

…………… 

Δήμαρχος:… ακούστε. Βάλαμε και κλιματισμούς και είναι δωμάτια για  χρήση… 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. Να το φέρναμε λοιπόν στο Δημοτικό Συμβούλιο, θα 

ολοκλήρωνε μια πρωτοβουλία για την οποία … 

Δήμαρχος: Αν αυτό μειώνει την αξία… 

κ. Δημητριάδης: Δεν υπάρχει αξία… 

Δημοτικός Σύμβουλος: Μειώνει την αξία. 
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κ. Δημητριάδης: Μειώνει, βεβαίως. Γιατί όταν  καταλύετε συνέχεια  τις διαδικασίες 

και… 

………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν κάποιοι Δημοτικοί Σύμβουλοι ταυτόχρονα και εκτός 

μικροφώνου. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………… 

κ. Δημητριάδης:  Είναι θέμα να τηρούμε τους νόμους.  Δεν είναι… Κύριε Κανατσίδη,  

αυτή η ιδιοκτησιακή τέτοια, ότι κάνω ότι θέλω… 

κ. Κανατσίδης: Δεν είναι ιδιοκτησιακή… 

κ. Δημητριάδης:… που δεν ξέρω πόσο γρήγορα την αποκτήσατε. Ο κύριος 

Κουτουζής,  όταν ήταν επτάμισι χρόνια στην δημοτική αρχή,  μαζί με μένα, δεν την 

είχε και δεν ξέρω αν την απέκτησε τώρα. Λέω λοιπόν εγώ και ούτε καν ήθελα να το 

πω σήμερα.  Επειδή το ακούω,  το σχολιάζω. 

Πρόεδρος:  Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Πρέπει να γίνει και αυτό. 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη, τώρα ανοίγετε κουβέντα. 

κ. Δημητριάδης:… ότι πρέπει να γίνει και αυτό. 

Δήμαρχος: Τι εννοείτε; Ότι τότε ήμουν δημοκράτης και τώρα είμαι φασίστας;  

κ. Δημητριάδης: Δεν εννοώ τίποτα τέτοιο. 

Δήμαρχος: Εντάξει  με  είχατε κάνει  δημοκράτη εσείς και τώρα  έχω ξαναγυρίσει στα 

δικά μου. Ε… πάτε τώρα να το χοντρύνουμε; Για ένα δωμάτιο που μένουν οι γιατρίνες  

……….. 

Σε αυτό το σημείο ενώ, μιλάει ο Δήμαρχος,  παρεμβαίνει ο κύριος Δημητριάδης. Για 

μερικά λεπτά μιλούν ταυτόχρονα και έντονα. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση.    

……….. 

Δήμαρχος: Ποιος; 
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κ. Δημητριάδης: Οι γιατρίνες. 

Δήμαρχος: Βεβαίως είναι. 

κ. Δημητριάδης: Δηλαδή όταν κάποιος έχει ένα περιστατικό… 

Δήμαρχος: Είναι βάσει νόμου… 

κ. Δημητριάδης: Επεμβαίνει στα περιστατικά…; 

………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο Δήμαρχος, ο κύριος Δημητριάδης, ο κύριος 

Κανατσίδης, η Πρόεδρος  και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………. 

Δήμαρχος: Όχι,  αλλά όταν προκύψει ένα γεγονός και δεν υπάρχει γιατρός εγώ θα 

τις φωνάξω. 

κ. Κανατσίδης: Προχθές λιποθύμησε ο Γιώργος ο Πανιώνιος, ο …, λιποθύμησε μέσα 

στο Συγγρού, εντάξει; Φωνάξαμε έναν γιατρό, δεν υπήρχε γιατρός. Έπρεπε κάποιος 

να σηκωθεί, να δώσει τις πρώτες βοήθειες. Σηκώθηκε η σύζυγός μου, ως 

συνταξιούχος νοσηλεύτρια, αντιμετώπισε το λιποθυμικό επεισόδιο και τελείωσε η 

υπόθεση. Τέτοια περιστατικά, δύο φοιτητές ιατρικής στο 6ο έτος,  νομίζω ότι μπορούν 

να το αντιμετωπίσουν,  πέρα από τη βοήθεια που θα πάρει στο γιατρό του. 

………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο κύριος Κανατσίδης  και ο κύριος 

Δημητριάδης. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση.  

…………. 

κ. Δημητριάδης:  Όλο αυτό που λέτε μέχρι τώρα κύριε Κανατσίδη, το οποίο δεν 

χωράει αντίρρηση συγκριτικής,  αν το φέρνατε  και τυπικά,  να γίνει η  φιλοξενία σωστά 

… 

 

……….. 
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Μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο Κύριος Δημητριάδης, ο κύριος Κανατσίδης και ο 

Δήμαρχος.  Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

………… 

Δήμαρχος:  Ωραία,  θα τις πάμε στο ξενοδοχείο σήμερα... 

κ. Δημητριάδης: Δεν μπορούσατε να το φέρετε εκτός η ημερησίας,  μια στιγμούλα,  

να περνάμε μία απόφαση, για όλα αυτά που είπατε; Και για την φιλοξενία των…  

κ. Κανατσίδης: Δηλαδή ψάξαμε, ήρθαμε σε συνεργασία… 

κ. Δημητριάδης:  (Μιλάει εκτός μικροφώνου). 

Δημοτικός Σύμβουλος: Ήρθατε σε συνεργασία…; 

Δήμαρχος: Εντάξει  κύριε Δημητριάδη, μην το  ψηφίζετε… 

…………….. 

Σε αυτό το σημείο ακούγονται να μιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου η 

Πρόεδρος, ο Δήμαρχος, ο κύριος Κανατσίδης, ο κύριος Δημητριάδης και η κυρία 

Κανατσίδη. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………….. 

Πρόεδρος:  Ας μιλάμε ένας - ένας.  

κ. Κανατσίδης: (Μιλάει εκτός μικροφώνου).  

κ. Δημητριάδης: Άρα, η απάντηση είναι και καλώς δεν το φέρατε και δεν θα το φέρετε 

κιόλας. 

Δήμαρχος: Ωραία, να σας πω κάτι. Εγώ έχω το θάρρος και θα σας πω, θα το 

φέρουμε, ναι, σε Συμβούλιο.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Καμία αντίρρηση. 

Δήμαρχος: Και ότι θέλετε,  θα τα φέρνουμε στο Συμβούλιο. 

κ. Δημητριάδης: Όχι ότι θέλω εγώ.  
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Δήμαρχος: Δεν υπάρχει ούτε καθεστωτική πολιτική, που λέτε  για μένα. Για το καλό 

πάμε εμείς και αγώνα δίνουμε. Εντάξει; 

κ. Δημητριάδης: Δεν το είπα αυτό. 

Πρόεδρος: Ωραία, θα το φέρουμε σε ένα επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο. Υπάρχει  

κάποια άλλη ανακοίνωση;  

κ. Δημητριάδης: Υπάρχει και άλλη ανακοίνωση. Αντίστοιχο είναι το ερώτημα που 

θέλω να πω. Υπάρχει μία μεγάλη κατάληψη χώρου,  στο πάρκινγκ του λιμανιού,  με 

ενοικιαζόμενα  οχήματα και ποδήλατα. Αυτό δεν το έχουμε φέρει στο Συμβούλιο  να 

δώσουμε παραχώρηση. Δεν έχω δει, να έχετε πάρει κάποια απόφαση Δημάρχου για 

την έγκρισή του. Αν θέλετε να το κάνετε, κάντε το κι αυτό σωστά να είναι νόμιμο. 

Διαφορετικά… 

Πρόεδρος: Έχει ξεκινήσει… 

Δήμαρχος: Έχει ξεκινήσει η διαδικασία… 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, εντάξει. 

Δήμαρχος:… Θα το φέρουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο, θα πάρουμε τη σύμφωνη 

γνώμη της Αστυνομίας… 

κ. Δημητριάδης:  Είναι ήδη  εκεί κανένα μήνα όμως, εντάξει;  

Δήμαρχος: Εντάξει, θα το πάρουμε κύριε Δημητριάδη. Είναι ένα μήνα.  

κ. Δημητριάδης: Επόμενο. Πιο σοβαρό. Στην πλατεία Σολωμονίδη στην Πούντα.  

Δήμαρχος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Μέσα στην πλατεία,  υπάρχουν γλάστρες και μία ταμπέλα που λέει, 

«ιδιωτικός χώρος», «απαγορεύεται η στάθμευση».  Την έχετε  πάρει ο Δήμος; 

Δήμαρχος: Όχι. 

κ. Δημητριάδης: Όχι. Την έχετε δει; 

Δήμαρχος: Βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως.  Γιατί είναι εκεί και παραμένει δύο - τρείς μήνες; 
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Δήμαρχος: Ακούστε. Αυτές οι γλάστρες, ακούστε… 

Πρόεδρος: Έγιναν ενέργειες. 

κ. Δημητριάδης:  Έγιναν ενέργειες στο Δημοτικό χώρο; 

Δήμαρχος: Ακούστε. Το θέμα προέκυψε πριν είκοσι μέρες, όταν ένα ακίνητο,  το 

οποίο αγόρασε ο κύριος Γκρίτζαλης και θέλει να το χρησιμοποιήσει, τον αποθηκευτικό  

χώρο. Πάνε παρκάρουν και του κλείνουν τη δίοδο για να ξεφορτώσει τα εμπορεύματα 

του. Λοιπόν και θεώρησε ο άνθρωπος και έβαλε μία προστασία. Αμέσως εμείς 

αντιδράσαμε, του είπαμε να τα βγάλει. Τα έβγαλε, συμμορφώθηκε.    

Θα κάνουμε τη διαδικασία που πρέπει, για να του δώσουμε μία διέλευση και να 

μπαίνει στην αποθήκη του. Και αμέσως απέναντι, παρατηρήθηκε ότι βάση αυτουνού,  

η κυρία Πολλάλη είχε επεκτατικές διαθέσεις.  Οι γλάστρες προϋπήρχαν, δεν μπήκαν 

τώρα. Η σήμανση αυτή μπήκε. Τη φωνάξαμε, πήγε η Αστυνομία εκεί πέρα, της 

συνέστησε να τα μαζέψει. Αλλιώς, αν δεν τα μαζέψει αυτή,  θα τα μαζέψουμε εμείς.             

Πάντως,  εκεί είχαν μπει κώνοι τα προηγούμενα χρόνια, που προστατεύαν αυτό που 

ήθελε αυτή, να μην παρκάρουν αυτοκίνητα κοντά στο σπίτι της.  Υπήρχε προστασία 

στο σπίτι της. 

κ. Δημητριάδης: Καθόλου αυτό που ήθελε η συγκεκριμένη. Υπάρχει η δυνατότητα 

στροφής. Γιατί αν παρκάρουν πάνω στη στροφή,  εκεί μπροστά έχει και κατάστημα,   

υπάρχει ζήτημα με τη δυνατότητα αναστροφής. 

Δήμαρχος: Πάντως οι γλάστρες είναι ακριβώς εκεί που… 

κ. Δημητριάδης: Αλλά η ταμπέλα, αν θέλετε να το πούμε ολόκληρο πως έχει. 

Υπήρχε ταμπέλα, η οποία την έχει εκεί, ο ιδιοκτήτης που έχει πρόσωπο,  Καλισκάμης 

νομίζω; Ο κύριος Καλισκάμης που έλεγε, μην παρκάρετε, ιδιωτικός χώρος. Κι έχω 

την εντύπωση, ότι αυτή είναι η πινακίδα που είχε μετατοπιστεί  προς τον χώρο. 

Δήμαρχος: Κοιτάξτε. Την ξέρετε την υπόθεση, ήσαστε  Δήμαρχος. Εκεί ο χώρος  

κ. Δημητριάδης: Δεν επέτρεπα σε κανέναν σε δημοτικό χώρο να… 

Δήμαρχος: Ακούστε. Ο χώρος είναι ένας χώρος, ο οποίος είναι κοινόχρηστος, είναι 

ρυμοτομημένος, υπάρχουν τίτλοι ιδιοκτησίας. Επικαλούνται αυτούς, αυτοί. Όμως 
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αυτό,  δεν δικαιολογεί να κάνουν παρεμβάσεις,  στον κοινόχρηστο χώρο.  Εμείς,  θα 

πράξουμε τα δέοντα, άμεσα. 

κ. Δημητριάδης: Όποιος  θέλει να πάει στα δικαστήρια να… 

Δήμαρχος: Ακριβώς, ακριβώς. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά,  μέχρι τότε,  δεν μπορεί να δεσμεύεται η μισή πλατεία,  επειδή 

έχει… μια  ταμπέλα.  

Δήμαρχος: Όχι, όχι βεβαίως. Πήγε η Αστυνομία την Παρασκευή, γίνονται  αυτά που 

πρέπει. 

κ. Δημητριάδης: Καλώς. Ωραία. 

κ. Κανατσίδης: Εσείς, είχατε δεσμεύσει  όλο τον κοινόχρηστο χώρο της παραλίας,  

κύριε Δημητριάδη. Με αποφάσεις σας.  

κ. Δημητριάδης: (Ο κ. Δημητριάδης ομιλεί εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται 

καθαρά. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Κανατσίδης: Δεν είχατε δεσμεύσει τους  κοινόχρηστους χώρους; Και εγκαλείται 

τώρα εμάς, για κατάληψη κοινόχρηστων χώρων; Εσείς;  Όλο  τον  κοινόχρηστο χώρο 

του Πόρου είχατε καταλάβει. 

κα Κανατσίδη: Με τα τραπέζια; 

κ. Δημητριάδης: Θυμάστε ότι παίρναμε αποφάσεις; 

……………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν χωρίς μικρόφωνο και  ταυτόχρονα οι: κύριος Κανατσίδης, 

κύριος Δημητριάδης, κυρία Κανατσίδη. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση 

……………… 

κα Κανατσίδη: Με απόφαση όμως, Δημοτικού Συμβουλίου. 

κ. Δημητριάδης: Αυτό λοιπόν κύριε Κανατσίδη, εσείς το διατηρείτε, δεν το έχετε 

αλλάξει. Αν δεν το έχετε καταλάβει. Το διατηρείτε, βεβαίως. Και την απόφαση για  τα  

κυκλοφοριακά  και… δεν λέω ψέματα. Και την απόφαση την κανονιστική, για τις 
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παραχωρήσεις κοινόχρηστων χώρων, δεν τις έχετε αλλάξει. Και είπα και την 

προηγούμενη φορά και γιατί  κιόλας, κατά την δική μου γνώμη. Γιατί δεν έχετε σίγουρη 

πλειοψηφία. Δεν είστε σίγουροι, παράδειγμα ότι ο κύριος Ροΐδης, που αφορά τον 

χώρο του…   

κ. Κανατσίδης: Μην προεξοφλείτε , θα δούμε αν έχουμε. 

…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο Δήμαρχος, ο κύρίος Δημητριάδης,  ο κύριος 

Κανατσίδης. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

..……………. 

Δήμαρχος: Αυτό είναι μία τακτική. Μην την συνεχίζεται. Όταν έρθει ο χρόνος… 

κ. Δημητριάδης: Κύριε Κανατσίδη,  πως το λέτε ότι λέω ψέματα; Έχετε  υπόψιν  σας 

ότι υπάρχουν…  

…………….. 

Μιλούν ο κύριος Κανατσίδης με μία Σύμβουλο εκτός μικροφώνου. Αδύνατη 

απομαγνητοφώνηση.    

……………… 

κ. Δημητριάδης:… αποφάσεις, οι κανονιστικές; Που ισχύουν ακόμα και τις 

παραβιάζετε; 

Δήμαρχος: Ωραία.  Κύριε Δημητριάδη,  είχατε κάνει τόσες κανονιστικές,  με ημίμετρα 

…  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Δήμαρχος:  Οι οποίες… τώρα,  δεν θέλω να πω τι κανονιστικές είναι  αυτέ … 

κ. Δημητριάδης:  Και γιατί δεν τις αλλάζετε;  

Δήμαρχος:  Θα τις αλλάξουμε σωστά.   

κ. Δημητριάδης:  Πότε;  
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Δήμαρχος:  Έξι μήνες έχουμε.  Μπήκαμε κατευθείαν… 

κ. Δημητριάδης: Πέρυσι λέγατε ότι είμαστε έτοιμοι, έχουμε σχέδιο, το ένα, το άλλο… 

Δήμαρχος: Τί; Να αλλάξουμε και τις κανονιστικές τις δικές σας;   

κ. Δημητριάδης:… μέχρι τον Οκτώβριο… ένα μήνα θέλει να αλλάξει η κανονιστική. 

Δήμαρχος: Ένα μήνα; Έτσι λέτε;  

κ. Δημητριάδης: Βέβαια.  

Δήμαρχος: Ακούστε.  

…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο κύριος Δημητριάδης και ο κύριος  

Κανατσίδης. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

……………….. 

κ. Δημητριάδης: Ένα λεπτάκι, ένα λεπτάκι τώρα, για να μην κοροϊδευόμαστε. 

Σήμερα, φέρνετε κανονιστική,  μέσα σε επτά μέρες. Τόσο εύκολο είναι και γρήγορο. 

κ. Κανατσίδης: Δεν είναι η ίδια κανονιστική. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι κανονιστική; 

Πρόεδρος: Κανονιστική είναι.  

Δήμαρχος: Κανονιστική είναι. 

κ. Κανατσίδης: (Ομιλεί, χωρίς μικρόφωνο και ταυτόχρονα ομιλεί και ο κύριος 

Δημητριάδης). 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι ίδια; 

κ. Κανατσίδης: Όχι. Αυτή χρειάζεται συγκοινωνιακή μελέτη, χρειάζονται πάρα 

πολλά.  

κ. Δημητριάδης: Οι παραχωρήσεις κοινόχρηστων χώρων, θέλουν  συγκοινωνιακή 

μελέτη;   
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Πρόεδρος: Όχι, αλλά συνδέονται με το κυκλοφοριακό.   

κ. Δημητριάδης: Είναι χαρακτηρισμένοι ως παραχωρούμενοι. Αποχαρακτηρίστε 

τους.  

……….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο κύριος Δήμαρχος, ο κύριος 

Δημητριάδης και ο κύριος Κανατσίδης. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

………… 

Δήμαρχος: Τα συγκοινωνιακά, όπως λέει και η κυρία Γρίβα, συνδέονται με τις 

παραχωρήσεις… 

Δημοτική Σύμβουλος: Συγνώμη, στο πρόγραμμα σας δεν έχετε βάλει … 

κ. Δημητριάδης:  Τέλος πάντων, εντάξει… 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, δηλαδή, αρνείστε ότι αν καταρριφθεί το 

συγκοινωνιακό, καταργούνται ταυτόχρονα και οι παραχωρήσεις στο… 

κ. Δημητριάδης: Δεν αρνούμαι αυτά, αρνούμαι… 

Πρόεδρος: Οπότε  συνδέονται. Είναι άρρηκτα συνδεδεμένα… 

κ. Δημητριάδης: Αρνούμαι το αντίθετο. Το αντίθετο. Κι εσείς ειδικά, μπορείτε να 

καταλάβετε ότι,  αυτό που λέτε δεν το αρνούμαι.  Αλλά αρνούμαι,  ότι αν καταρριφθεί,  

των κοινόχρηστων χώρων η κανονιστική,  αυτό συμπαρασύρει και το κυκλοφοριακό.  

Δεν ισχύει αυτό.   

Πρόεδρος:  Όχι… 

κ. Δημητριάδης:  Εγώ αυτό λέω τόση ώρα. Αυτό λέω. Αυτό λοιπόν,  σε μία βδομάδα,  

θα μπορούσατε να το είχατε αλλάξει. Δεν το έχετε αλλάξει…  

Δήμαρχος:  Θα το αλλάξουμε… 

κ. Δημητριάδης:  Διατηρείται αυτό το…  που εννοεί ο κύριος Κανατσίδης και που 

έχετε εντολή  λαϊκή, να το αλλάξετε, αλλά δεν το αλλάζετε. 
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……………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα κα χωρίς μικρόφωνο η Πρόεδρος, ο κύριος 

Κανατσίδης, ο κύριος Δημητριάδης, και η κυρία Κανατσίδη. Είναι αδύνατη 

απομαγνητοφώνηση.  

……………… 

κ. Κανατσίδης: Δεν υπήρχαν υπάλληλοι. Δεν το ξέρατε αυτό; 

…………….. 

Δημοτικοί Σύμβουλοι μιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

…………….. 

Πρόεδρος: Ένας, ένας. 

κα Κανατσίδη: Αυτοί ήταν ειδικοί σύμβουλοι. Πάρτε κι εσείς ειδικούς συμβούλους. 

Πρόεδρος: Πήραμε. 

Δήμαρχος: Ναι, ακούστε. Αλλά παρόλα αυτά… 

……… 

Μιλούν ταυτόχρονα η κυρία Κανατσίδη,  με τον κύριο Κανατσίδη, χωρίς μικρόφωνα. 

Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

……… 

Δήμαρχος: Πήραμε, πήραμε. Αλλά ο ειδικός σύμβουλος… 

κα Κανατσίδη: Όχι, ο κύριος Δημητριάδης είχε ειδικούς συμβούλους και 

λειτουργούσε το Δημαρχείο.  

……………  

Μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο Δήμαρχος, η κυρία Κανατσίδη και ο κύριος  

Κανατσίδης και είναι αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

……………. 
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κ. Κανατσίδης: Η κυρία Τσάκου, ήταν ειδική σύμβουλος;  

κα Κανατσίδη: Ποιά; 

Δήμαρχος: Τσάκο, Τσάκο. 

κ. Κανατσίδης: Η κυρία Τσάκο. Δεν ήταν.  

κα Κανατσίδη: Όχι.  

Πρόεδρος: Ήταν στο Δίκτυο. 

κ. Κανατσίδης: Δεν ήταν. Ήταν του Δικτύου. 

κα Κανατσίδη: Το Δίκτυο. Ε και; Πάρτε κι εσείς από το Δίκτυο.  

Δήμαρχος: Πήραμε, πήραμε. Αλλά δεν έχουμε λεφτά τώρα.  

……… 

Μιλούν πολλοί  Δημοτικοί Σύμβουλοι ταυτόχρονα. Αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

……… 

κ. Δημητριάδης: Για τρίτη αναμόρφωση συνεχόμενη… 

Πρόεδρος: Πέμπτη. 

Δήμαρχος: Ναι.  

κ. Δημητριάδης: Παίρνετε τα λεφτά από τον κωδικό, που μπορούσατε να είχατε 

μέσω  δικτύου προσωπικό… 

Δήμαρχος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης:…  και  παίρνετε από εκεί λεφτά και τα βάζετε αλλού.  

Δήμαρχος: Που; 

κ. Δημητριάδης: Επιλογές είναι αυτές. 

Δήμαρχος: Που τα βάζουμε; 

κ. Δημητριάδης: Εμείς  είχαμε πάρει από αλλού και είχαμε συγκεντρώσει… 
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κ. Κανατσίδης: Από τα 680.000€ που πήρα.   

κ. Δημητριάδης: Όχι βέβαια.  Όχι μόνο από εκεί κύριε Κανατσίδη.  

κ. Κανατσίδης: Από κει κάνετε πολιτική κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Τι λέτε τώρα; 

κ. Κανατσίδης: Από που; 680.000… το ́ 22 και το ‘23. Μακάρι να είχαμε κι εμείς αυτά 

τα χρήματα, να δείτε τι πολιτική θα κάναμε. 

κ. Δημητριάδης: Μα πως δεν έχετε; Καταρχήν έχετε 250.000€, που για πρώτη φορά 

πήραμε πέρυσι, χάρη στις ενέργειες τις δικές μας, επειδή είμαστε μικρός νησιωτικός 

Δήμος. Και δεύτερον, έχετε επιπλέον όλη την εξοικονόμηση που υπογράψατε τη 

Σύμβαση με τον βιολογικό και άλλα τόσα περίπου χρήματα, δε χρειάζονται για να 

πάνε στην αποχέτευση.  

Δήμαρχος: Τα 250.000€  που πήραμε,  τα δίνουν σε όλους τους μικρούς νησιωτικούς 

Δήμους, όχι μόνο στον Πόρο.  

κ. Δημητριάδης: Σοβαρά; 

κ. Κανατσίδης: Βέβαια. 

κ. Δημητριάδης: Πως τα δίνουν;  Ξέρετε την ιστορία;  Ξέρετε πόσες παρεμβάσεις 

είχαμε κάνει… 

Δήμαρχος:… όλοι οι Δήμαρχοι των μικρών νησιωτικών Δήμων… 

κ. Δημητριάδης:…  όχι όλοι, 3 - 4 ήμασταν.  

κ. Κανατσίδης: Ε όλοι οι Δήμαρχοι των μικρών νησιωτικών Δήμων, μόνο εσείς;  

κ. Δημητριάδης: Ναι, μόνο εμείς και μάλιστα εγώ τα έγραφα όλα και…  

Δήμαρχος: : Δηλαδή και για τη Χάλκη  ας πούμε,  εσείς το κανονίσατε; 

κ. Δημητριάδης: Καμία σχέση, για πέντε Δήμους ήταν το θέμα.   

κ. Κανατσίδης: Μόνο πέντε  παίρνουν τα 250.000€ ;  
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κ. Δημητριάδης: Όχι, παίρνουνε πέντε  άνω των 3.500 χιλιάδων κατοίκων τα πήραν 

χάρη στις ενέργειες που κάναμε εμείς. 

κ. Κανατσίδης: Ναι, αλλά όμως από εμάς αφαιρέθηκαν τα 150.000 για τακτική 

ενίσχυση που είχε. 

κ. Δημητριάδης: Που το είδατε αυτό;  

κ. Κανατσίδης: Σας το λέω εγώ. 

κ. Δημητριάδης: Ποια τακτική ενίσχυση; 

κ. Κανατσίδης: Έδωσε ένα ποσό…Αφαίρεσε το 250.000 και ενίσχυσε την ΚΑΠ. 

Δηλαδή έγινε από 77.000, 107.000, το οποίο σημαίνει ότι εμείς παίρνουμε 350.000 

παραπάνω, και μας αφαίρεσε τα 250.000 αυτά που λέτε εσείς. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, κάνετε λάθος. 

κ. Κανατσίδης: Εγώ δεν κάνω λάθος. 

κ. Δημητριάδης: Αυτά δεν ξέρω που τα έχετε δει.  

κ. Κανατσίδης: Εγώ δεν το έχω δει; Ναι, τυχαίνει να μην είναι ο κύριος Μαρινάκης 

εδώ, αλλά την άλλη φορά θα είναι, και θα το φέρω να το δείτε. 

κ. Δημητριάδης: Μακάρι να ήταν.  

Δήμαρχος: Εμάς, η ωφέλεια αυτή τη στιγμή και σε πραγματικά νούμερα, για να 

ακούει… 

κ. Δημητριάδης: Από αλλού ξεκινήσαμε και αλλού καταλήξαμε… 

Δήμαρχος:… αλλού καταλήξαμε… ναι… 

Πρόεδρος: Ναι, εντάξει… έτσι είναι οι συζητήσεις. 

κ. Δημητριάδης:… για το προσωπικό λοιπόν. 

Πρόεδρος: Έχετε άλλη ανακοίνωση; 

κ. Δημητριάδης: Ναι έχω κι άλλη ανακοίνωση, ερώτηση, για τις γεωτρήσεις του 

Λεμονοδάσους. Κάποια στιγμή τον Απρίλιο ήμασταν πάλι εδώ και είπατε ότι έχω 
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δυστυχώς σε ένα δυσάρεστο νέο οι γεωτρήσεις του λεμονοδάσους έχουν στερέψει  

δύο γεωτρήσεις… σωστά; 

Δήμαρχος:  Όχι δύο… 

κ. Δημητριάδης:…παραπάνω… 

Δήμαρχος:… Τέσσερεις… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Για τις δύο λοιπόν, τον Μάιο εκδόθηκε ένταλμα για το ενοίκιο 

που πληρώνουμε, είναι μισθωμένες, όπου μέσα υπάρχει βεβαίωση της Υπηρεσίας 

Ύδρευσης για την επάρκειά τους. Ερώτηση, είπατε κάτι που δεν ήταν αλήθεια εδώ 

στο Δημοτικό Συμβούλιο ή  κακώς έχει βγει η βεβαίωση και κακώς πληρώνουμε 

ακόμα δύο γεωτρήσεις που έχουν στερέψει; 

Δήμαρχος: Όχι, δυστυχώς, δυστυχώς… 

κ. Δημητριάδης:… τί ισχύει; 

Δήμαρχος:... εγώ θέλω να πιστεύω ότι δεν ξέρετε την πραγματικότητα… 

κ. Δημητριάδης:... όχι… 

Δήμαρχος:... και το λέτε καλοπροαίρετα… 

κ. Δημητριάδης:... για πείτε… 

Δήμαρχος: Από τις έξι γεωτρήσεις αυτές, οι τέσσερεις είναι ιδιοκτησία του Δήμου, 

παλαιόθεν, και οι δύο είναι με μίσθωση. Ευτυχώς για εμάς, δυστυχώς για το 

επιχείρημα το δικό σας, λειτουργούν αυτές που είναι με μίσθωση. Σε αυτές τις 

γεωτρήσεις στηρίζεται η απέναντι πλευρά. Στου Μητσόπουλου, που όσο δουλεύει 

αυτή, ο Θεός να βάλει το χέρι του, θα  έχει η απέναντι πλευρά νερό και δουλεύει και 

του Μωρόπουλου… 

κ. Δημητριάδης:... σωστά… 

Δήμαρχος:… που τροφοδοτεί τη δεξαμενή του Νοταρά για να παίρνει το πάνω 

Λεμονοδάσος. Αυτή είναι η πραγματικότητα. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί λοιπόν όταν ήρθατε στο Δημοτικό Συμβούλιο και 

ανακοινώσατε με μεγάλη στεναχώρια, γιατί ήταν πολύ στενάχωρο, ότι στέρεψαν οι 
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γεωτρήσεις του Λεμονοδάσους και  δεν κάνατε τότε αυτή τη διευκρίνιση; Και νομίζαμε 

όλοι ότι στέρεψαν… 

Δήμαρχος: Μα τώρα δικαστήριο θα κάνετε; Θα μας δικάσετε γιατί είπαμε τότε αυτό; 

κ. Δημητριάδης: Όχι… επειδή προκύπτει ότι…       

Δήμαρχος:… ή επειδή κατέπεσε το επιχείρημά σας τώρα ψάχνετε άλλο…; 

κα Καραμάνη: Αλλά όντως στέρεψαν ή υπάρχει κάποια βλάβη…;  Τις έχουμε δει; 

κ. Δημητριάδης:… Αποδεικνύεται λοιπόν ότι δεν έχουν στερέψει… 

Πρόεδρος:… Έχουν στερέψει οι τέσσερις του Δήμου… 

Δήμαρχος: Κοιτάξτε, επειδή εγώ τις ξέρω πολύ καλά τις γεωτρήσεις, εσείς μπορεί 

να μην τις ξέρετε, ο Τάσος τις ξέρει, έχουν στερέψει οι τέσσερις του Δήμου… της 

ρεματιάς, αυτή που είναι στο δρόμο, του Καραμάνη και άλλη μία, παλιά, που είναι 

ψηλά πάνω στην Αδέρα.  

κ. Δημητριάδης: Οι οποίες όμως δε λειτουργούσαν ούτε πέρσι… 

κ. Παπαχρήστου: Δεν έχουν στερέψει… 

Δήμαρχος: Έχουν στερέψει Τάσο… 

κα Καραμάνη: Αυτό… τις έχουμε τσεκάρει ότι έχουν στερέψει ή κάποια βλάβη; 

Δήμαρχος: Εγώ,  δεν ξανά απαντάω. Απάντησα στο θέμα που μας κατηγορείτε, ότι 

αυτές που δουλεύουν είναι οι μισθωμένες. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. 

κ. Παπαχρήστου:… οι τρεις έχουνε  (μετά ομιλεί εκτός μικροφώνου). 

Δήμαρχος:… Άντε βάλτες μπροστά Τάσο, να φέρεις νερό.   

κ. Παπαχρήστου:… και δεν βάζετε το αντλητικό σκόπιμα… 

κ. Δημητριάδης:… άρα έχει βγει το αντλητικό πριν πέντε, έξι  χρόνια…  

Δήμαρχος: Ποιος έβγαλε το αντλητικό συγκρότημα; 
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κ. Παπαχρήστου:… το αντλητικό συγκρότημα  ισχύει. 

Δήμαρχος: Ποιος το έβγαλε; 

κ. Παπαχρήστου: … όχι εμείς… 

Δήμαρχος: Εμείς ή εσείς; 

κ. Παπαχρήστου:… Εμείς, εμείς,  εμείς.  

Δήμαρχος:… Γιατί παραλίγο να  πεις  ότι το έβγαλα εγώ… 

κ. Παπαχρήστου: … Όχι, όχι… τι να  πω, κάτι ότι δεν έκανα; Λοιπόν,  εμείς βγάλαμε 

το αντλητικό,  να πάει για επισκευή και έχετε δώσει εντολή να μην ξαναμπεί. 

Δήμαρχος: Τάσο,  οι γεωτρήσεις στερέψανε.  

κ. Παπαχρήστου: Εντάξει… 

Δήμαρχος: Οι δύο είναι κάτω από τη στάθμη της θάλασσας. Η μία πενήντα μέτρα 

και η άλλη τριάντα και εάν πάμε πιο κάτω θα βρούμε πετρέλαιο. Εγώ χτυπιέμαι εδώ, 

παρουσία… όταν ήμουν αντιδήμαρχος, ψάχνουμε νερό από τη θάλασσα, όχι από τη 

γη για πετρέλαιο. Έπρεπε ήδη, να είχαμε κινηθεί, νωρίτερα. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Επομένως λοιπόν,  οι δύο βασικές γεωτρήσεις λειτουργούν 

… 

Πρόεδρος: Οι ιδιωτικές, αυτές που είναι ιδιωτών… 

κ. Δημητριάδης:… αλλά όταν έρχεται ο Δήμαρχος και ανακοινώνει  ότι στέρεψαν οι 

γεωτρήσεις του Λεμονοδάσους, αυτή  τη  διευκρίνηση  έπρεπε να την  έχει  κάνει …  

Πρόεδρος: Ωραία, τώρα έγινε,  είναι ξεκάθαρο… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία… τελευταίο θέμα λοιπόν… 

Δήμαρχος: Τί να πούμε;  Ότι στέρεψαν και οι δύο,  είναι οι μισθωμένες; 

κ. Δημητριάδης: Γιατί να μην το πείτε; 

Δήμαρχος: Δηλαδή, εγώ τις γεωτρήσεις, που το μυαλό μου, που  δεν είναι πονηρό, 

τις έχω στο ίδιο επίπεδο.  Είναι δημοτικές γεωτρήσεις. 
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κ. Δημητριάδης: Ναι, το ίδιο … τέσσερεις … 

Δήμαρχος: Δεν είπαμε τότε,  ότι είναι οι μισθωμένες. 

κ. Δημητριάδης: Έπρεπε να πείτε, από τις έξι η μια είχε στερέψει εδώ και χρόνια και 

μένουν πέντε,  εκ των οποίων στέρεψαν οι τρεις. 

Πρόεδρος: Λοιπόν,  διευκρινίστηκε, ξεκαθαρίστηκε… 

κ. Δημητριάδης:… ότι στέρεψαν όλες.  Φέρατε την καταστροφή. 

Πρόεδρος:… πάμε παρακάτω. 

κ. Δημητριάδης: Κι έτσι, εξηγούσατε γιατί οι άνθρωποι πίνανε λάσπη. 

Πρόεδρος: Άλλη ανακοίνωση υπάρχει; 

κ. Δημητριάδης:  Τελευταίο θέμα και προφανώς θα πρέπει να το θίξω, γιατί έλειπα 

στην προηγούμενη συνεδρίαση. Είχα επιφυλαχτεί στην προ-προηγούμενη, ότι 

περίμενα να δω πού θα καταλήξει η ιστορία με την πλαζ, την παραλία Ασκελίου.  

Προφανώς εκεί που κατέληξε,  ήταν η πλέον απογοητευτική κατάληξη και διαχείριση 

του θέματος από  πλευράς, να πούμε, της δημοτικής αρχής και της διοίκησης  του 

Λιμενικού Ταμείου. Υπάρχουν φυσικά… για μένα,  είναι ένα από τα μεγαλύτερα 

σκάνδαλα που έχω δει σε  όσα χρόνια ασχολούμαι με το Δήμο Πόρου. Όχι στα… 

προφανώς στα εννέα χρόνια που ήμουν Δήμαρχος δεν θεωρώ ότι έγινε κανένα 

σκάνδαλο. Αλλά πηγαίνω προς τα πίσω και στην περίοδο Στρατηγού, που ήμουν 

αντιπολίτευση και λίγο ακόμα παραπίσω, που χωρίς να είμαι θεσμικά μέσα στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, παρακολουθούσα τα πράγματα. Δεν έχω ξαναδεί τέτοιες 

μεθοδεύσεις πραγματικά. Ακόμα και αν βγάλουμε στην άκρη το θέμα της 

νομιμότητας,   είναι πραγματικά, απορίας άξιων,  πως μία παράταξη,  που μέχρι εχθές 

μας κούναγε το δάχτυλο και μας έλεγε,  εμάς,  διάφορα επιχειρήματα για ημέτερους,  

για όλα αυτά που λέγατε στα καφενεία και δεν τολμήσατε να τα γράψετε πουθενά.  Η 

παράταξη αυτή πάει και δεν διαλέγει την ακριβότερη προσφορά για να παραχωρήσει 

την παραλία.  Δηλαδή δεν διαχειριστήκατε το ακίνητο το Δημοτικό,  του Λιμενικού 

Ταμείου,  όπως και θα διαχειριζόσασταν την προσωπική σας περιουσία και θα 

βρίσκατε τον ενοικιαστή που θα έδινε το μεγαλύτερο αντίτιμο… βεβαίως. Δεύτερον.  

Υπάρχει σοβαρό ζήτημα λειτουργίας των οργάνων.  Η κυρία Πρόεδρος εδώ, κύριε 

Πρόεδρε του Λιμενικού Ταμείου, κύριε Μουτζουβή, όποτε έχω φέρει εδώ μία 
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εισήγηση,  που μπορεί να γράφω μέσα οτιδήποτε, επικριτικό, ψέματα, ό,τι θέλω 

μπορεί να γράφω… 

Δήμαρχος: Μπορείτε να πάτε στο διά ταύτα; 

κ. Δημητριάδης: Στο διά ταύτα είναι και αυτό… 

Δήμαρχος: Ναι.  

κ. Δημητριάδης:… Εντάσσει μέσα στα αποσπάσματα πρακτικών,  όπως οφείλει,  

την τοποθέτησή μου.  Ο Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου… 

Δήμαρχος:  Ωραία,  γιατί μας κατηγορείτε τώρα,  πέστε μας. 

κ. Δημητριάδης:… το όργανο, το Διοικητικό Συμβούλιο είναι,  όταν  η μειοψηφία δίνει 

τις απόψεις της,  δεν τις βάζει μέσα στην απόφαση,  να μην φαίνονται.  

Πρόεδρος: Όχι στην απόφαση….  

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη,  ακούστε,  ακούστε… 

κ. Δημητριάδης: Κομίσατε όταν βάλατε υποψηφιότητα και κερδίσατε τις εκλογές, ένα 

πνεύμα, μία πρόταση προς το λαό του Πόρου,  ότι όταν έρθετε θα λειτουργείτε τόσο 

… με έλλειψη διαφάνειας  και δημοκρατικότητας στα συλλογικά όργανα; Όχι.  

Δήμαρχος: Βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Το κομίσατε; Δεν το είχα καταλάβει. 

 Δήμαρχος: Εμείς είπαμε, είπαμε… 

κ. Δημητριάδης: Κοροϊδέψατε τον κόσμο. 

Δήμαρχος: Εμείς κοροϊδέψαμε τον κόσμο;  

κ. Δημητριάδης: Προφανώς… 

Δήμαρχος: Μιλάτε εσείς για το Ασκέλι, που κατέβασε κουρτίνες τέσσερα χρόνια; Που 

αφήσατε έναν επιχειρηματία χωρίς παραλία και δεν είχατε την ευθιξία να του πείτε,  

πάρε με ανάθεση αυτό.  Και μιλάτε εσείς τώρα,  που τιμωρούσατε τον κόσμο;  
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…………………. 

Σε αυτό το σημείο  μιλούν αρκετοί Δημοτικοί σύμβουλοι ταυτόχρονα και εκτός 

μικροφώνου. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………………. 

Πρόεδρος: Ένας, ένας. 

Δήμαρχος: Εγώ το είπα… ακούστε, με τη δική σας διακήρυξη, το ξανά λέμε, κάναμε 

διαγωνισμό επαναλαμβανόμενο… 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Δήμαρχος: Με τη δική σας διακήρυξη, τρίτη φορά, πήγαμε  σε παραχώρηση… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Δήμαρχος:… νομίμως. Θα ζητήσουμε αυτά που διατυμπανίζετε, τα χαμένα… 

κ. Δημητριάδης: Γιατί δεν τα έχετε ζητήσει, μήπως… 

Δήμαρχος: Γιατί τώρα ξεκινάει αυτό. 

Πρόεδρος: Γιατί είναι… 

Δήμαρχος: Έπρεπε…  

κ. Μουτζουβής: Μισό λεπτό. Γιατί υπάρχει ημερομηνία λήξεως; Τι είναι,  γιαούρτι για 

να μπούνε τα πρόστιμα; Δεν καταλαβαίνω κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι γιαούρτι, αλλά… 

κ. Μουτζουβής: Και κάτι άλλο, για τις μεθοδεύσεις που είπατε… 

κ. Δημητριάδης:… εσάς,  όταν σας χρωστάνε λεφτά,  αφήνετε να περάσει… 

κ. Μουτζουβής:… Δηλαδή,  μου λέει ο αδερφός σας, ο αδερφός σας  και μου έδωσε 

το Δ.Σ αναπληρωματικό και έρχεται με μία προσφορά, 3 και 10, 3 και 20,  να μου πει 

τί; Δίνω παραπάνω τώρα,  ενώ είχε κλείσει η διαδικασία…  βράδυ;  Είναι δυνατόν,  

είναι δυνατόν;  Δηλαδή,  να έρχονται απ’ έξω επιχειρηματίες και να λένε,  έδωσα 10€ 

παραπάνω; Η απευθείας παραχώρηση,  είναι απευθείας παραχώρηση. Το εξήγησα 
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τις προάλλες.  Περιμέναμε δεκαπέντε ημέρες, Ήρθαν τέσσερεις προσφορές,  με τον 

αδελφό σας συζητούσα και συζητούσα και συζητούσα. Και οι 45 τότε,  ήταν του 

κυρίου Λούζη.  Γιατί δεν έδωσε ο κύριος Δημητριάδης 47,  ενώ ήξερε, ότι 45 ήταν ο 

κύριος Λούζης.  Για πείτε μου εσείς,  ξέρετε; Και έρχεται εν’ ώρα Διοικητικού 

Συμβουλίου,  ενώ έχει κλείσει η διαδικασία,  να μου φέρει προσφορά.  Αν είναι 

δυνατόν.  Αυτό γιατί δεν το λέτε;  

Δημοτικός σύμβουλος: Γιατί είχε προκύψει… 

κ. Μουτζουβής: Και που ήξερε ο αδερφός σας  τις προσφορές,  λοιπόν,  το βράδυ 

εκείνο;  

Πρόεδρος: Οι αναθέσεις δεν γίνονται με προκηρύξεις… 

κ. Μουτζουβής: Γιατί κάποια μέλη του Συμβουλίου διακόψανε, για  να πάρει την 

προσφορά  ο αδερφός σας. Αν είναι δυνατόν. Να έρχεται κάποιος, την ώρα του 

Διοικητικού Συμβουλίου και να λέει πάρτε προσφορά. 

Δήμαρχος: Και σκάνδαλο είναι κύριε Πρόεδρε,  ότι μέλος του Διοικητικού 

Συμβουλίου, ο αδελφός σας,  είχε την εταιρεία η οποία έμπαινε στο διαγωνισμό.  Και 

μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου. Είναι σκάνδαλο. Ποινικά κολάσιμο, καταλάβατε;  

Πρόεδρος: Δεν είναι σωστή η διαδικασία που έχει κάνει. Δεν παραιτήθηκε… σε μένα 

παραιτήθηκε. Όχι στο Λιμενικό Ταμείο. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Καταρχήν κύριε Μουτζουβή, σας ακούω και χωρίς να 

φωνάζετε.   

Δήμαρχος: Ναι αλλά βιντεοσκοπείται όμως, κοίταγε  και την κάμερα.  

κ. Μουτζουβής: Και στην τοποθέτηση σας στο facebook, που γράψατε περί 

μεθοδεύσεις και τα λοιπά, δεν είπατε ότι δώσανε μια προσφορά την ώρα του 

Διοικητικού Συμβουλίου. Δεν το είπατε αυτό. Την ώρα του Δημοτικού Συμβουλίου,  

συγνώμη,  του Διοικητικού Συμβουλίου,  έρχεται κάποιος και δίνει μία προσφορά; 

Επειδή έμαθε λέει,  ότι κάποιος έχει δώσει 46.000€  και έχει πλειοδοτήσει; 

Δήμαρχος:  Κύριε Πρόεδρε και τι σου έλεγε; Να με ενημερώνεις, να δίνω κάτι 

παραπάνω. Δηλαδή μαγαζάκι, έτσι; 
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κ. Δημητριάδης: Γιατί να μην έρθει;   

κ. Μουτζουβής: Γιατί να μην έρθει; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

κ. Μουτζουβής: Τότε  όλοι οι επιχειρηματίες πρέπει να έρχονταν  απ’ έξω,   στο  Δ.Σ; 

κ. Δημητριάδης: Για ποιο λόγο να μην έρχονται; 

κ. Μουτζουβής:  Για πείτε μου κάτι, ο αδελφός σας  έχει κάποια ιδιαίτερη…,   ο  

αδελφός σας,  ο κύριος Δημητριάδης,  κάποια ιδιαίτερη  μεταχείριση;  Πρέπει να του 

λέμε στο αυτί τι γίνεται,  για να ‘ρθει απ’ έξω να μας τα δίνει;  Να το κάνουμε και στους 

άλλους. Και στον κύριο Λούζη και στον κύριο, ποιος ήτανε, η άλλη η εταιρεία του   

Γιαπανάκη. Να το είχαμε πει και στον κύριο Σταθοκωστόπουλο, να τον είχαμε απέξω.  

Και να εκτυπώνουμε προσφορές και να μας τις δίνουν εκείνη την ώρα. Αυτό είναι 

διαγωνισμός, καταλάβατε; Δεν κάνουμε διαγωνισμό τώρα, κάνουμε απευθείας 

παραχώρηση. 

κ. Δημητριάδης:  Εσείς, όταν έχετε ένα ακίνητο δικό σας,  ιδιοκτησία,  που λέει 

ιδιοκτησία Κωνσταντίνου Μουτζουβή,  δεν ψάχνετε την καλύτερη προσφορά;  

Δήμαρχος:  Όχι ψάχνουμε τον καλύτερο,  τον καλύτερο ανάδοχο στην παραχώρηση 

ψάχνουμε.  

κ. Μουτζουβής… δεκαπέντε μέρες… 

κ. Δημητριάδης:  Με ποιά  διαδικασία;  Που δεν είχατε ανακοινώσει; 

Πρόεδρος: Μα ήταν ανάθεση. 

κ. Μουτζουβής: Ποιά; Ήταν στο ΔΙΑΥΓΕΙΑ η διαδικασία... 

κ. Δημητριάδης:  Δεν ήτανε.  Είχατε βγάλει και ανακοίνωση… 

κ. Μουτζουβής: Και ο αδερφός σας, πως το έμαθε ο αδερφός σας;  Πως το έμαθε ο 

κύριος Δημητριάδης και ήρθε; 

κ. Δημητριάδης:… πως  επεξεργάζεστε,  με ποιον τρόπο… 

κ. Μουτζουβής: Ο κύριος Δημητριάδης και ο κύριος Λούζης πως το μάθανε; 
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Είμαστε σε επαφή με τον κύριο Λούζη,  με ρώτησε,  του έδωσα και την παραχώρηση 

πάλι,  συγνώμη τη διακήρυξη.  Αυτοί  πως το μάθανε;  

κ. Δημητριάδης: Δεν μάθανε κάποια διαδικασία. Το κάνανε προφανώς,  για να 

προλάβουνε… 

κ. Μουτζουβής: Πως το μάθανε…; 

κ. Δημητριάδης:… κάποια ανακοίνωση. 

κ. Μουτζουβής: Συγνώμη τώρα, Δευτέρα… 

κ. Δημητριάδης: Αλλά εγώ  δεν σας μιλάω γι’ αυτό,  σας μιλάω  για την πλευρά της  

λειτουργίας του Λιμενικού Ταμείου. 

κ. Μουτζουβής: Το Λιμενικό Ταμείο πήρε τέσσερις  προσφορές.  Και αυτό το βράδυ 

έκλεισε η διαδικασία αυτή.  Και πήγαμε σε Διοικητικό Συμβούλιο.  

κ. Δημητριάδης: Οκτώ το βράδυ έκλεισε η  διαδικασία. Ποια διαδικασία; Είχατε 

ανακοινώσει κάποια διαδικασία, που θα  έληγε οχτώ η ώρα το βράδυ; 

κ. Μουτζουβής: Γιατί, η απευθείας παραχώρηση, όταν εσείς κάνετε απευθείας 

παραχώρηση λέτε ώρα και μέρα;  Όταν κάνατε απευθείας παραχώρηση,  για να δοθεί 

το κτίριο εδώ 30 χιλιάρικα,  είπατε ώρα και ημέρα; 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη…   

κ. Μουτζουβής: Η απευθείας παραχώρηση,  είναι  απευθείας ανάθεση. Έχει κάτι 

διαφορετικό;  

κ. Δημητριάδης: Τεράστια διαφορά. 

κ. Μουτζουβής: Ναι; Ποια είναι; 

Δήμαρχος: Ποια είναι η διαφορά; 

κ. Μουτζουβής: Ποια είναι, για πείτε μου. 

κ. Δημητριάδης: Δεν την αντιλαμβάνεστε. 

Δήμαρχος: Δυστυχώς. 
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κ. Μουτζουβής: Δεν την αντιλαμβανόμαστε;  

Δήμαρχος: Δυστυχώς και ευτυχώς.  

κ. Μουτζουβής:… η παραλία του Ασκελίου για σας. Δεν το ξέρω, δεν το 

καταλαβαίνω. 

Δήμαρχος: Δυστυχώς και ευτυχώς δεν την αντιλαμβανόμαστε. 

κ. Δημητριάδης:  Όταν κάνεις μία απευθείας παραχώρηση… 

κ. Μουτζουβής:  Ναι. 

κ. Δημητριάδης:… διαθέτεις κάποια χρήματα,  που σου επιτρέπει ο νομοθέτης,  που 

είναι 30.000€ συν ΦΠΑ και διαλέγεις… 

Πρόεδρος:  Δεν ισχύει αυτό.   

κ. Δημητριάδης:… τον ανάδοχο, στην απευθείας… 

κ. Μουτζουβής: Στην παραχώρηση; 

κ. Δημητριάδης:… στην απευθείας  ανάθεση, συγνώμη. Στην απευθείας ανάθεση 

μιας σύμβασης. Εσείς συγκρίνατε ανόμοια πράγματα και είπατε δεν έχει καμία σχέση. 

κ. Μουτζουβής: Ε… όχι στην απευθείας παραχώρηση λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: Όταν κάνεις απευθείας παραχώρηση,  θες να βγάλεις έσοδα. Και 

οφείλεις να την κάνεις και να διαχειριστείς το ακίνητο, για το οποίο σε τοποθέτησε ο 

λαός του Πόρου,  μέσω  Δημοτικού Συμβουλίου,  να είσαι υπεύθυνος,  προσδοκώντας 

το μεγαλύτερο κέρδος.  Όπως θα έκανες και για το δικό σου ακίνητο. 

Δήμαρχος: Όχι, όχι δεν είναι διαγωνισμός κύριε Δημητριάδη, όχι.  

κ. Δημητριάδης: Όχι; Α δεν θέλετε… 

Δήμαρχος: Είναι παραχώρηση. Εξετάζουμε… Ακούστε, ακούστε. Τα μάθαμε 

θέλοντας και μη. Γιατί όταν βλέπουμε μέλη  του Λιμενικού Ταμείου,  να πάνε να δίνουν 

προσφορές και να ζητάνε και ενημέρωση of the  record,  για να πάρουνε την παραλία,  

γιατί είναι λέει, είναι δική μου επιχείρηση έλεγε.  

κ. Δημητριάδης:  Ποιος το έλεγε  αυτό; 
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Δήμαρχος:  Αυτός ο… που να μη λέμε ονόματα…  Ο αδελφός σας.  

κ. Δημητριάδης:  Τι έλεγε, ότι είναι δική του η επιχείρηση. 

Δήμαρχος: Βεβαίως. Την  επιχείρηση μου έλεγε,  έτσι την ονόμασε. Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Ποια επιχείρηση του ονόμασε; 

Δήμαρχος: Ε… όπως τα ακούτε. 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς την εταιρεία, με την εταιρεία που είχε μπει στο 

διαγωνισμό. Ναι. 

Δήμαρχος: Λοιπόν,  έγινε απευθείας παραχώρηση. Η  απευθείας παραχώρηση 

εξετάζει και τα οικονομικά δεδομένα, εξετάζει και τα ποιοτικά χαρακτηριστικά του 

αναδόχου, για να διασφαλίσει την ωφέλεια, για την παραλία και το νησί.  

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, τα οικονομικά δεν τα θέλει να τα  διασφαλίσει λοιπόν.  

Δήμαρχος:  Τα διασφάλισε,  με το παραπάνω.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία λοιπόν. 

κ. Μουτζουβής: Και τα οικονομικά να διασφάλιζε με τον κύριο Δημητριάδη, σας λέω 

και πάλι. Πήγαμε σε μία εισήγηση και έπρεπε εν ώρα Διοικητικού Συμβουλίου… 

κ. Δημητριάδης: Δεν θα συμφωνήσουμε  κύριε Μουτζουβή, εγώ το βλέπω σκάνδαλο 

και απαράδεκτο.  

κ. Μουτζουβής:… από που  ο αδερφός σας έμαθε το ποσό που ήταν μέχρι τότε 

46.000€. Από ποιον; Σας το ερωτώ  εγώ. 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς από εσάς. 

κα Κανατσίδη: Τα καφενεία όπως είπατε… 

κ. Μουτζουβής: Από εμένα; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

κ. Μουτζουβής: Από τα καφενεία…; το βράδυ…; 

κα Κανατσίδη:… έτσι είπατε…  
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κ. Μουτζουβής:… με τις εισηγήσεις, βγήκα εγώ κι έλεγα έξω κι έλεγα τα ποσά. Αυτό 

μου λέτε τώρα.  

κα Κανατσίδη: Από εκεί που το άκουσε ο κύριος Σταθοκωστόπουλος. 

κ. Δημητριάδης: Ο κύριος Σταθοκωστόπουλος από που έμαθε το ποσό, ότι είναι 45 

η άλλη προσφορά για να δώσει 46; 

κ. Μουτζουβής: Δεν με αφορά εμένα αυτό. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν σας αφορά. 

κ. Μουτζουβής: Εμένα με αφορά ότι κάποιος ήρθε εν ώρα… 

κ. Δημητριάδης: Α… αυτό δεν σας αφορά, ωραίο. 

κ. Μουτζουβής:… Διοικητικού Συμβουλίου… Το είπα και πάλι στην κυρία Κανατσίδη. 

Ο κύριος Σταθοκωστόπουλος έχει επαφές με το νησί. Και πάντα είχε. Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

κα Κανατσίδη: Αλλά στα καφενεία.  

κ. Μουτζουβής: Επαναλαμβάνω. Εν ώρα Διοικητικού Συμβουλίου, που  να μου πείτε  

ένας και να ‘ρχεται  και να μου κραδαίνει  στο χέρι  μια προσφορά.  

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. Πόσο… 

κ. Μουτζουβής: Γιατί να μην έρχονται  και κάποιοι άλλοι απ΄ έξω…; 

κ. Δημητριάδης: Προσφορά με περισσότερα λεφτά ήρθε να σας δώσει, όχι με  

κανένα πιστόλι να σας απειλήσει. Πως να…  

……… 

Σε αυτό το σημείο ο κύριος Μουτζουβής και ο κύριος Δημητριάδης μιλούν ταυτόχρονα 

και εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……… 

κ. Δημητριάδης: Δεν είχατε ορίσει διαδικασίες… 
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κ. Μουτζουβής:… Ας  μας πει ένα δικαστήριο ποια πρέπει να είναι  η διαδικασία. Αν  

πρέπει δηλαδή να έχουμε κανένα σφυρί, δεν είμαστε… 

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία. Επαναλαμβάνω λοιπόν, επαναλαμβάνω,  ότι είναι 

θέμα αντίληψης… εγώ αυτή την διαδικασία όπως την έχετε… 

κ. Μουτζουβής: Εγώ θα έλεγα λοιπόν, έχετε κάνει ενέργειες, το γνωρίζω. Αφήστε 

λοιπόν, το νησί να δουλέψει τώρα καλοκαίρι και τα υπόλοιπα θα τα πούμε στην 

πορεία. Αν μου πούνε  ότι  έχω σφάλλει κάπου,   εγώ είμαι προς έλεγχο διατεθειμένος.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία, πολύ ωραία. Θέλετε να μου απαντήσετε κιόλας γιατί εσείς 

εκραγήκατε για το κομμάτι αυτό, αλλά δεν μου απαντήσατε για ποιον λόγο δεν βάζετε 

μέσα στις αποφάσεις την τοποθέτηση της μειοψηφίας. Για ποιον λόγο; 

κ. Μουτζουβής: Υπάρχει εισήγηση στο Υπουργείου Εσωτερικών που 

ενσωματώνονται οι απόψεις σας, εκεί θα είναι… 

κ. Δημητριάδης: Μπράβο. Στο απόσπασμα... 

κ. Μουτζουβής:… θα είναι στο απόσπασμα πρακτικών… 

κ. Δημητριάδης: Στο απόσπασμα πρακτικών. 

κ. Μουτζουβής: Στο απόσπασμα των πρακτικών,  δεν μπορεί να μπαίνουν τα πάντα. 

κ. Δημητριάδης: Όχι τα πάντα, είναι μικρή, μια σελίδα. Όπως κάνει και η Πρόεδρος 

του Δημοτικού Συμβουλίου σωστά. 

Πρόεδρος: Επειδή το έχουμε συζητήσει τώρα και έχουμε… 

κ. Δημητριάδης: Για ποιο λόγο να μην το κάνετε; Δηλαδή εσείς δεν θέλετε  να 

φαίνεται η άποψη της μειοψηφίας, που… Αφού είναι τόσο λάθος η άποψη της 

μειοψηφίας και  τόσο σωστή η δική σας τι σας πειράζει;  

Πρόεδρος: Απλά να σας πω… 

κ. Δημητριάδης: Ποια είναι η σκοπιμότητα ρωτάω. 

κ. Μουτζουβής: Δεν υπάρχει καμία σκοπιμότητα. 
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κ. Δημητριάδης:  Για μένα είναι παράνομο. Αλλά πες ότι είναι νόμιμο. Πάμε στο 

επόμενο κομμάτι, πες ότι είναι νόμιμο. Για ποιο λόγο να θέλει ένας Πρόεδρος, ένας 

Δήμαρχος, μία δημοτική αρχή, να μην βάλει την άποψη της μειοψηφίας περιεκτικά 

μέσα στην απόφαση, για ποιο λόγο.  

κ. Μουτζουβής: Περιεκτικά τη βάζουμε. 

κ. Δημητριάδης: Δεν την βάλατε. 

κ. Μουτζουβής: Σε ποια απόφαση; 

κ. Δημητριάδης: Σε καμία από  τις δύο κρίσιμες. Τη μία κατακύρωση, τώρα που έγινε 

με την απευθείας ανάθεση και την προηγούμενη, που ήταν η επανάληψη του 

διαγωνισμού. Δεν τις βάλατε. Και έχουμε κάνει η παράταξή μας δύο έγγραφα. Και η 

επόμενη ερώτηση, γιατί δεν απαντάτε και στα έγγραφα που σας κάνουμε.   

κ. Μουτζουβής: Θα σας απαντήσουμε τώρα, θα απαντήσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Μετά από δύο μήνες. Δηλαδή έτσι θα διοικείτε;  

κ. Μουτζουβής:  Δεν είναι δύο μήνες. Τώρα έγινε… 

κ. Δημητριάδης:  Όχι. 30 Μαΐου έγινε… 

κ. Μουτζουβής: Πριν είκοσι μέρες έγινε. Εγώ κάνω ένα αίτημα… 

κ. Δημητριάδης: Ποιος είναι ο λόγος λοιπόν που δεν απαντάτε; 

κ. Μουτζουβής: (Μιλάει εκτός μικροφώνου και δεν ακούγεται. Αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Επόμενη ερώτηση. Στο Διοικητικό Συμβούλιο του Λιμενικού 

Ταμείου, επιτρέπεται να μπαίνει  κόσμος ή δεν επιτρέπεται; 

Δήμαρχος: Βεβαίως. 

κ. Μουτζουβής: Πως δεν επιτρέπεται. Βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Επιτρέπεται. Γιατί λέγατε ότι δεν επιτρέπεται; 

κ. Μουτζουβής: Εμείς είπαμε  ότι δεν επιτρέπεται; 
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κ. Δημητριάδης: Βεβαίως. 

κ. Μουτζουβής: Εγώ είπα στον κύριο εκπρόσωπο του κύριου Δημητριάδη ότι… δεν 

μας ζήτησε να παραμείνει κι εκεί. Αυτό το έχουν  καταμαρτυρήσει… 

κ. Δημητριάδης: Είπατε… είπατε…  

κ. Μουτζουβής: Το έχουν καταμαρτυρήσει και οι δύο  

Δήμαρχος: Σύμβουλοι. 

κ. Μουτζουβής:…  και τα δύο μέλη της  μειοψηφίας… 

κ. Δημητριάδης: Είναι δημόσια συνεδρίαση; 

κ. Μουτζουβής:  Γιατί δεν ζήτησε κάτι τέτοιο. Ζήτησε να πάρουμε την προσφορά του. 

Και του λέω κύριε… 

κ. Δημητριάδης: Είναι δημόσια η συνεδρίαση; 

Πρόεδρος: Είναι, ναι. 

κ. Μουτζουβής: Είναι δημόσια, βεβαίως.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Του  είπατε να φύγει. Κι εσείς… 

κ. Μουτζουβής:  Δεν του είπα να φύγει. Του είπα  πάρε την προσφορά σου και… τη 

Δευτέρα … 

Δήμαρχος: Ποιος  του είπε να φύγει. Δεν του είπε να φύγει.  

κ. Μουτζουβής: Όχι … 

κ. Δημητριάδης: Ακούστε … 

κ. Μουτζουβής: Και τα δύο μέλη της μειοψηφίας ενώπιον του αστυνομικού οργάνου, 

είπαν δεν μας ζήτησε να παραμείνει. 

κ. Δημητριάδης: Επιτρέπεται… 

κ. Μουτζουβής:  Και αν το έχει δηλώσει  είναι ψευδώς. 

κ. Δημητριάδης: Επιτρέπεται η ηχογράφηση σε μία δημόσια συνεδρίαση; 
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Δήμαρχος: Επιτρέπεται. 

κ. Δημητριάδης: Επιτρέπεται. Λοιπόν επειδή υπάρχει η συνεδρίαση, ε… υπάρχει 

ηχογράφηση, του λέτε να φύγει. Είπατε ότι επιτρέπεται. 

κ. Μουτζουβής: Δεν του είπα να φύγει. Επειδή  δεν  του είπα να κάτσει; Του είπα να 

πάρεις την προσφορά σου… 

κ. Δημητριάδης: Είπατε να φύγει  κι εσείς και η κυρία Αντιπρόεδρος. Λοιπόν,  ας τα 

λειτουργούμε τα όργανα με καλύτερο τρόπο. 

κ. Μουτζουβής: Εγώ αυτό που  είπα και θα την ακούσουμε αν θέλετε μαζί… 

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως, να την ακούσουμε τώρα… 

κ. Μουτζουβής: Βέβαια η ηχογράφηση αν έγινε, έγινε παρανόμως, γιατί δεν μας 

είπατε…   

κ. Δημητριάδης: Όχι, μόλις  είπατε ότι είναι νόμιμο.  

Πρόεδρος: Ναι, πρέπει να παρθεί απόφαση.  

……….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο κύριος Μουτζουβής και ο κύριος 

Δημητριάδης. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………… 

κ. Δημητριάδης: Όχι, κάνετε λάθος.   

Πρόεδρος: Πάλι τα ίδια. 

κ. Δημητριάδης: Στις δημόσιες συνεδριάσεις δεν χρειάζεται λοιπόν.  

κ. Μουτζουβής: Μέχρι σήμερα δηλαδή, του ΔΛΤ οι συνεδριάσεις, ήταν 

ηχογραφημένες.  

κ. Δημητριάδης: Όποιος θέλει μπορεί να ηχογραφήσει. 

Πρόεδρος: Όχι,  κύριε Μουτζουβή  εκεί εγώ θα διαφωνήσω με τον κύριο Δημητριάδη. 

Μπορούν να ηχογραφούνται, αλλά υπάρχει νόμος, έχει βγει από το Ευρωπαϊκό 
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Δικαστήριο, για τα προσωπικά δεδομένα και ναι μεν είναι δημόσιες, δηλαδή μπορεί 

να συμμετέχει ο καθένας σαν παρουσία, αλλά για τη μετάδοση ή για  την 

ηχογράφηση,  πρέπει να παρθεί κάποια απόφαση. 

κ. Δημητριάδης: Στη δημόσια συνεδρίαση όχι. 

Πρόεδρος:  Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Αυτό ισχύει σε οποιαδήποτε άλλη…  

κ. Μουτζουβής: Δηλαδή οποιοσδήποτε άλλος μπορεί να ηχογραφεί τη συνομιλία, 

που μπορεί να λέμε και άλλα πράγματα εμείς, να πειραζόμαστε οτιδήποτε…   

κ. Δημητριάδης: Στη δημόσια συνεδρίαση; Τώρα να πειραχτούμε;  

κ. Μουτζουβής: Οι ηχογραφήσεις είναι για να μπορέσουν να αποτυπωθούν σε  

πρακτικά.  

Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Μουτζουβής: Νόμιμα και με τρόπο. 

κ. Δημητριάδης: Επί της ουσίας  

κ. Μουτζουβής:… Μέχρι σήμερα, το ΔΛΤ δεν έχει πάρει απόφαση να ηχογραφούνται 

οι συνομιλίες και ούτε αυτά να καταγράφονται στα πρακτικά  εν συνόλω, τόσα χρόνια 

που λειτουργεί. Ούτε επί δικής σας Δημαρχίας, ούτε επί του αδελφού σας τη διοίκηση.  

κ. Δημητριάδης: Δεν χρειάζεται. 

κ. Μουτζουβής:  Και αν κάποιος  έρχεται  τώρα, επί σκοπού και ανοίγει  το τηλέφωνο 

του, αυτό το θεωρώ απαράδεκτο. 

κ. Δημητριάδης: Δεν χρειάζεται. 

Πρόεδρος: Δεν μπορεί να γίνει δεκτό πουθενά, έτσι κι αλλιώς κύριε Δημητριάδη.    

κ. Μουτζουβής: Αυτό το θεωρώ απαράδεκτο. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Επί της ουσίας όμως ότι τον διώξατε τον άνθρωπο… 
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κ. Μουτζουβής: Αυτό είναι μάλλον καθοδηγούμενο ή από σας ή από τον αδερφό 

σας, που ήταν Πρόεδρος του ΔΛΤ. 

κ. Δημητριάδης: Όχι καμία σχέση. Από μένα είναι… 

κ. Μουτζουβής: Αυτό το θεωρώ απαράδεκτο. Σε λίγο θα πηγαίνουμε στην καφετέρια 

και…  

κ. Δημητριάδης:… Ευτυχώς μια τέτοια συνεδρίαση ηχογραφήθηκε για να μην 

μπορείτε να λέτε τα ψέματα που μόλις είπατε… 

………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα η Πρόεδρος, ο κύριος  Μουτζουβής και ο κύριος 

Δημητριάδης και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………… 

Πρόεδρος: Για να προχωρήσουμε.  

Δήμαρχος: Πάντως, ακούστε,  να τελειώσουμε… 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη, συγχαρητήρια που φέρνετε τις αστυνομίες, στα 

όργανα τα διοικητικά… 

κ. Δημητριάδης: Κι εγώ θέλω να τελειώσουμε… όταν απαγορεύεται σε μια δημόσια 

συνεδρίαση, σε έναν άνθρωπο…  

Δήμαρχος: Ακούστε, ακούστε. Δεν απαγόρεψε κανείς… φέρατε στη συνεδρίαση  την 

αστυνομία. 

κ. Μουτζουβής:… Με ρώτησε αν το απαγορεύσαμε και είπε ο κύριος Παπαχρήστου  

όχι… και αυτό μέσα. 

Δήμαρχος: Φέρατε την αστυνομία σε μια συνεδρίαση…  

κ. Μουτζουβής: (Ομιλεί, αλλά δεν ακούγεται διότι μιλάει ταυτόχρονα και ο κύριος 

Δημητριάδης).  
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κ. Δημητριάδης: Κι εσείς μέχρι ένα σημείο λέτε το απαγορέψατε και μόλις 

καταλάβατε ότι ήταν λάθος το αλλάξατε. 

κ. Μουτζουβής:… Παρανόηση και εν αγνοία των μελών του ΔΣ ηχογραφούσε,  

κατόπιν οδηγιών,  ίσως δικών σας ή του αδερφού σας. Να μου πει λοιπόν… Και το 

αστυνομικό όργανο ρώτησε, του επιτρέψατε; Και λέμε εμείς δεν μας ρώτησε  αν θέλει 

να μείνει. Και… βεβαίως ναι. Εμείς δεν είπαμε ποτέ να φύγει. Είπαμε δεν παίρνουμε 

την προσφορά. Αυτό είναι… 

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Για να τελειώσω λοιπόν εγώ, πάμε τώρα και στην πιο 

σημαντική ερώτηση. Γιατί είπατε κιόλας ότι μικρή κοινωνία είμαστε… 

Δήμαρχος:  Πάντως τράβηξε πολύ αυτό το πράγμα. Έχουμε Δημοτικό Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Ναι… ολοκληρώστε… 

κ. Δημητριάδης: Ο κύριος Σταθοκωστόπουλος  έχει γνωριμίες  στον Πόρο. Η 

ερώτηση μου λοιπόν προς τον Δήμαρχο. Η γνωριμία του είναι ο ανιψιός σας, που… 

Δουλεύει ο ανιψιός σας  σε αυτή την εταιρεία; Στον όμιλο Σταθοκωστόπουλου; 

Δήμαρχος: Τι εννοείται, δηλαδή; 

κ. Δημητριάδης: Αν δουλεύει ως εργαζόμενος ανιψιός σας… 

Δήμαρχος: Θα σας πω εγώ ποιες είναι οι διασυνδέσεις του Σταθοκωστόπουλου… 

κ. Δημητριάδης:… στον  όμιλο αυτό. Που εδώ λέμε τόσο καιρό και βουίζει όλη η 

κοινωνία,  ότι δώσατε μια χαριστική και σκανδαλώδη ανάθεση. Δουλεύει ο ανιψιός 

σας ναι ή όχι;  

Δήμαρχος: Ο ανιψιός μου; Ναι, βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης:  Δουλεύει, βεβαίως. Πολύ ωραία. Και ο γιός σας…; 

Δήμαρχος: Και;  

κ. Δημητριάδης:… έχει κάποια σχέση με αυτή τη δραστηριοποίηση…; 

Δήμαρχος: Καμία, καμία. 
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κ. Δημητριάδης: Γιατί είναι εκεί, κάνει λίγο κουμάντο αυτές τις μέρες.  

Δήμαρχος: Καμία. Ο γιός μου έχει  δικιά του δουλειά… 

κ. Δημητριάδης: Καμία σχέση; 

Δήμαρχος: Καμία, μα καμία… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία.  

Δήμαρχος: Και ούτε ο ανιψιός μου έχει…  

κ. Δημητριάδης: Χαίρομαι που λέτε για το γιό σας  

Δήμαρχος: Ακούστε… 

κ. Δημητριάδης:  γιατί θα ήταν,  θα ήταν… το σκάνδαλο… 

Δήμαρχος: Μα τι λέτε: Γιατί έχει ο ανιψιός μου… 

………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο Δήμαρχος, ο κύριος Δημητριάδης και  

Δημοτικοί Σύμβουλοι και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………. 

κ. Δημητριάδης:… δουλεύει στον όμιλο… 

Δήμαρχος:… κοιτάξτε, γιατί συζητάμε  για προσωπικά δεδομένα τώρα.  

κ. Δημητριάδης: … ότι έχει διασυνδέσεις … 

Πρόεδρος: Εδώ πήγε ο αδερφός σας να πάρει την παραλία και δεν … 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε… μη γελάτε…  

Πρόεδρος:… Τι λέτε τώρα;  

κ. Δημητριάδης: Υπάρχει  μία στοιχειώδης διαφορά. Ότι εγώ δεν είμαι Δήμαρχος. 

Πρόεδρος: Είστε της αντιπολίτευσης… 
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κ. Δημητριάδης: Ο κύριος Κουτουζής είναι Δήμαρχος. Τώρα που είμαι  

αντιπολίτευση  και ο αδερφός μου και ο ανιψιός μου και ο ξάδερφος μου μπορεί να 

κάνει ό,τι θέλει… 

Δήμαρχος: Εσείς είχατε κάνει τον αδερφό σας Πρόεδρο του Λιμενικού Ταμείου, 

οικογενειακά. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, και;  

Δήμαρχος: Εμένα ένας ανιψιός μου δουλεύει στον όμιλο αυτό, δέκα χρόνια, είναι στο 

«Περιβόλι του Ουρανού», στο Green Park, δουλεύει σε  μαγαζιά της Αθήνας. Και πάει 

και του λέει, θα πάρω την παραλία στον Πόρο. Θα πας εσύ εκεί; Και λέει ο ανιψιός 

μου, βεβαίως θα πάω. 

κ. Δημητριάδης: Δηλαδή δεν έγινε αντίστροφα; Γιατί ψάχναμε να βρούμε που, με … 

ποιος … 

Δήμαρχος: Όχι, δεν έγινε… Ακούστε, ο κύριος Σταθοκωστόπουλος… Ακούστε αν 

έχω, αν είμαι εγώ σε τέτοιο επίπεδο, που μπορώ να  κατευθύνω τον κύριο 

Σταθοκωστόπουλο που να κάνει επενδύσεις… εντάξει  τότε έχετε δίκιο… 

Πρόεδρος: Τον ανιψιό, όχι τον κύριο Σταθοκωστόπουλο. 

Δήμαρχος: Ακούστε…. έστω με τον ανιψιό. Αν ένας επιχειρηματίας τέτοιου 

βεληνεκούς, τον κάνουμε ότι θέλουμε, είμαστε σε καλό δρόμο 

…………… 

Μιλούν ταυτόχρονα Δημοτικοί σύμβουλοι. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

………………. 

κ. Μουτζουβής: Η εταιρεία η ΚΟΚΟΒΙΟΣ είχε άμεση  την πληροφορία, μέσα από το 

ΔΣ. Αυτό είναι δεδομένο. 

κ. Δημητριάδης: Μιλούσε με σας ο αδελφός μου, αφού… 

κ. Μουτζουβής: Ακριβώς. Τέλος πάντων, θα κάτσουμε τώρα να ποινικ οποιήσουμε  

ή τις γνωριμίες … 
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Δήμαρχος: Μπορείτε να πάρετε τα στοιχεία σε ποιανού έχει γίνει η παραχώρηση, το 

όνομα. Αν έχει γίνει στου ανιψιού μου … 

κα Κουτουζή: Μακάρι να βρεθούν και άλλοι να… 

κ. Δημητριάδης: Εγώ κύριε Κουτουζή, επειδή βουίζει όλος ο Πόρος και για τον ανιψιό 

σας και για τον γιό σας, έπρεπε να ρωτήσω.  

κ. Κανατσίδης: Είναι κρίμα αυτά τα πράγματα… 

κ. Δημητριάδης: Και να πω και κάτι άλλο. Ακούστε και κάτι άλλο. Κι επειδή  βουίζει 

όλος ο Πόρος γι’ αυτό, βούιξε και λίγο για το γιό της Ελένης της Κανατσίδη. 

Δήμαρχος: Τι;  Ντροπή και γι’ αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Και επί την ευκαιρία. Να πω κι εδώ ότι κι εγώ επειδή πήγα και 

ρώτησα. Ο άνθρωπος δεν έχει καμία απολύτως σχέση με αυτό. Αλλά αυτό, είναι αν 

θέλετε… 

Δήμαρχος: Μα τι  λέτε τώρα; Γιατί μπερδεύετε τα παιδιά κύριε Δημητριάδη;  

κ. Δημητριάδης: Γιατί δεν έπρεπε να τα μπερδέψετε… 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη ντροπή, έχετε κι εσείς παιδιά. Μην μπερδεύετε τα 

παιδιά. Αφήστε τα παιδιά να δουλέψουν. Αφήστε τους κοκοβιούς στη μέση και τις 

ειρωνείες στον Πόρο και αφήστε τα παιδιά  να δουλέψουν. Ακούτε;  

Εφόσον τον  γιό  μου τον έχεις πιάσει δέκα φορές στο στόμα σου. Μην τον 

ξαναπιάνεις το γιό μου. Ο γιός μου έχει δουλειά και αξιοπρέπεια. Εσείς βάλατε τον 

εαυτό σας, ε… τον αδερφό σας Πρόεδρο και τον ΚΟΚΟΒΙΟ να πάρει την παραλία. 

Με κοκοβιούς ο Πόρος δεν σώνεται. Τους κοκοβιούς τους τρώγανε οι γάτες στην 

Πούντα. Το καταλάβατε; 

κ. Δημητριάδης: Αφήστε τα συνθήματα και τις χαζομάρες. Γιατί είναι χαζομάρες. 

Δήμαρχος:… Ναι  ρε Τασούλη… Ναι ρε Τασούλη…  ο ΚΟΚΟΒΙΟΣ… Και μας λέει 

για τον γιό μου τώρα… Δεν ντρέπεται λιγάκι…; 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ ένας, ένας… 

κ. Δημητριάδης:… του Λιμενικού Ταμείου…  
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……………..  

Σε αυτό το σημείο μιλούν Δημοτικοί σύμβουλοι ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο και 

είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.   

…………….. 

Δήμαρχος:… τον έχει πει δέκα φορές τον γιό μου και δεν μιλάω… 

Πρόεδρος: Δεν ακουγόμαστε, δεν ακουγόμαστε… 

Δήμαρχος: Άμα σου λέγανε κάτι εσένα για το Δημήτρη, δικαίως θα είχες σαλτάρει. 

Κοίτα,  σεβασμός στα παιδιά μας, μέχρι εδώ.  

κ. Δημητριάδης: Γι αυτό σας ρώτησα… σας ρώτησα… 

Δήμαρχος: Εντάξει; Τέρμα. Για να σεβόμαστε κι εμείς τα δικά σου. Κόφτο. Προχωρά 

το,  κύριε Πρόεδρε. 

κ. Δημητριάδης: Γι αυτό σε  ρώτησα… 

Δήμαρχος: Να μην ρωτήσεις εμένα για το παιδί μου άλλη φορά, δεν σου πέφτει 

λόγος. 

κ. Δημητριάδης: Θέλεις σεβασμό και για τον ανιψιό ή μόνο για τον γιό; 

Δήμαρχος: Για όλο τον Πόρο και τα παιδιά. Εντάξει; 

κ. Δημητριάδης: Να μην εμπλέκεται  ο ανιψιός.  

Πρόεδρος:  Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Να μην εμπλέκεται. 

Δήμαρχος: Άντε μπράβο. 

Πρόεδρος:… Προχωράμε. 

Δήμαρχος: … Δυναστεία τώρα. Δυναστεία τώρα, επικριτών…  

…………… 

Μιλούν ταυτόχρονα Δημοτικοί σύμβουλοι και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 
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…………… 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε. 

κ. Κανατσίδης: Ο ανιψιός του Κουτουζή και ο αδερφός σας… 

κ. Δημητριάδης: Είναι ιδιώτης. Κύριε Κανατσίδη… Πρέπει να αντιληφθείτε ότι εσείς 

είσαστε δημοτική αρχή… 

κ. Κανατσίδης: Συγνώμη,  ο ανιψιός του Κουτουζή δεν είναι ιδιώτης; 

Δήμαρχος: Είναι ανιψιός του Δημάρχου. 

Πρόεδρος: Εντάξει ανιψιός του είναι. Δεν είναι και … 

..…………… 

Συνεχίζουν να μιλάνε ταυτόχρονα Δημοτικοί Σύμβουλοι και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

………….. 

Δήμαρχος: Εντάξει. Κυρία Πρόεδρε προχωράμε; 

Πρόεδρος: Ναι, προχωράμε. 

κ. Δημητριάδης: Αυτά δεν γίνονται … 

Δήμαρχος:… Μας έχει πει για το παιδί μας δέκα φορές. 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε. Απλά να επισημάνω για άλλη μία φορά… 

κ. Δημητριάδης:… Υπάρχουν άγραφοι κανόνες … 

Πρόεδρος: Ότι η παραίτηση του αδερφού σας δεν έγινε σωστά.   

κ. Δημητριάδης: Ένα ένστικτο αυτοσυντήρησης πολιτικής δεν έχετε; Να μην τα 

κάνετε αυτά; 

Πρόεδρος: Προχωράμε.  

κ. Κανατσίδης: Εμείς; Όχι,  θέλουμε  να αυτοκτονήσουμε πολιτικά. 

κ. Δημητριάδης: Το βλέπω. 
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Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη… Πάμε στα θέματα. 

  

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 5ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΤΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ2024 

Πρόεδρος: Πρώτο θέμα. Έγκριση πέμπτης αναμόρφωσης προϋπολογισμού, του 

Δήμου Πόρου το ΄24.  Το εισηγείται  ο κύριος Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης: Λοιπόν,  είναι η πέμπτη αναμόρφωση προϋπολογισμού,  του έτους 

2024. Έχει εγκριθεί από τη Δημοτική Επιτροπή και καλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο 

να την  ψηφίσει. Η αναμόρφωση έχει τέσσερις άξονες. Είναι οι οδηγίες…,  σύμφωνα 

με τις οδηγίες του Υπουργείου Εσωτερικών για την κατάργηση των Νομικών 

προσώπων και των Σχολικών Επιτροπών. Τα ποσά των ταμειακών υπολοίπων 

μεταφέρονται στο Δήμο… από  τις Σχολικές Επιτροπές.  Και θα εγγραφούν στον 

προϋπολογισμό.  

Η δεύτερη είναι, η απόφαση του Υπουργείου Περιβάλλοντος & Ενέργειας,  το 

Πράσινο Ταμείο,  για την ένταξη του Πόρου στο χρηματοδοτικό πρόγραμμα.  Είναι 

ένα ποσό της τάξεως των 120.000€,  το οποίο το εγγράφουμε και αυτό στον 

προϋπολογισμό. 

Τρίτον είναι, μετά από απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών,  όπου στον Δήμο 

Πόρου κατανέμεται,  από τους κεντρικούς αυτοτελείς  πόρους του   ‘24,  το ποσό των 

16.448,4 €,  για την κάλυψη μισθοδοσίας προσωπικού καθαριότητας. Σε αυτό 

συμμετέχει και ο Δήμος Πόρου με 2.700€. Τα υπόλοιπα χρήματα έχουν ήδη ενταχθεί 

στον προϋπολογισμό.   

Και τέταρτον,  ανάγκες για πιστώσεις που έχουν κριθεί ανεπαρκείς ή δεν τις έχουμε 

προβλέψει ως έκτακτες. Περιλαμβάνονται  και αυτές,  στην αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού. Αυτά. 

Πρόεδρος:  Υπάρχουν ερωτήσεις;  

κ. Κανατσίδης: Είναι, το έχει ψηφίσει η Δημαρχιακή  Επιτροπή… 

Πρόεδρος: Η Δημοτική. 

κ. Κανατσίδης: Η Δημοτική Επιτροπή, ομόφωνα. 
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Πρόεδρος: Ομόφωνα; Ωραία.  Πάμε προς ψήφιση. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κος Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος:  Το πρώτο ομόφωνα.1 

 

ΘΕΜΑ 2ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΡΙΜΗΝΙΑΙΑΣ ΕΚΘΕΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ  ΔΕΥΤΕΡΟΥ ΤΡΙΜΗΝΟΥ 2024 

Πρόεδρος: Δεύτερο θέμα. Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης, εκτέλεσης 

προϋπολογισμού Δήμου Πόρου,  δεύτερου τριμήνου το ‘24. Το εισηγείται ο κύριος 

Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης:  Ναι,  σύμφωνα με την στοχοθεσία  του δεύτερου  τριμήνου,  η εικόνα 

που παρουσιάζεται και ειδικά στο Δήμο,  είναι πάρα πολύ καλή. Έχουμε περιορίσει 

τα  χρέη και έχουμε αυξήσει πάρα πολύ τα έσοδα. Σύμφωνα με τα στοιχεία που 

παρατίθενται στον πίνακα,  διαπιστώνουμε ότι σύμφωνα με τις ενέργειες, με τις 

οποίες έχει προβεί ο Δήμος και τις διάφορες πηγές εσόδων,   όπως αυτή προκύπτει 

από την εκτέλεση του προϋπολογι’σμού, καθώς και την απόδοση των 

επιχορηγήσεων.  Έχουμε καταφέρει και έχουμε,  δεν έχουμε υπερεκτιμήσει τα έσοδα.  

Επίσης ο προγραμματισμός εκτέλεσης των εξόδων,  έχει πραγματοποιηθεί σύμφωνα 

με τους στόχους,  που έχουν τεθεί.  Και αυτό έχει ως  αποτέλεσμα,  να μην προκύπτει 

αρνητική απόκλιση και να είμαστε στον στόχο μας με 1,03%. 

Πρόεδρος:  Ωραία,  ολοκληρώσατε;  Υπάρχουν απορίες, ερωτήσεις;  

κ. Δημητριάδης:  Ένα μικρό σχόλιο.  Ότι εγώ,  δεν θεωρώ καθόλου καλό επίτευγμα,  

το να μειώνεις τα έξοδα.  Από μόνο του.  Τίποτε άλλο. 

Πρόεδρος:  Πάμε προς ψήφιση. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

                                            
1 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 74/2024 και ΑΔΑ: ΨΜΟΖΩΞΝ-ΘΘ7  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%9F%CE%96%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%987
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Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κος Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Ωραία. Και το δεύτερο ομόφωνα.2 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΛΗΨΗ ΚΑΝΟΝΙΣΤΙΚΗΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΑΚΟΠΗ 

ΒΑΡΙΑΣ ΟΧΛΗΣΗΣ ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΚΑΤΑ ΤΗΝ 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΠΟΡΟΥ 

Πρόεδρος: Στο τρίτο,  που είναι η λήψη κανονιστικής απόφασης για τη διακοπή 

βαριάς όχλησης οικοδομικών εργασιών,  κατά την τουριστική περίοδο στο Δήμο 

Πόρου.  Προηγήθηκε η Δημοτική Επιτροπή.  Υπήρχαν κάποιες αμφιβολίες,  τέθηκαν 

και κάποια ερωτήματα, κάποια συζήτηση έγινε από τη Δημοτική Επιτροπή. 

Επομένως να το αποσύρω, για σήμερα, αυτό το θέμα. Και να το συζητήσουμε και 

εμείς  περαιτέρω,  μετά από τη δική σας … 

κα Κανατσίδη:  Να κάνω ένα σχόλιο; 

Πρόεδρος: Ναι. 

κα Κανατσίδη:  Το 2004  με τον κύριο Σπυρίδωνα,  είχε έρθει πάλι αυτή η πρόταση, 

από τον Επαγγελματικό Σύλλογο των  Ενοικιαζόμενων δωματίων. 

Πρόεδρος:  Ναι το βρήκα, το είχα βρει, ναι.  

κα Κανατσίδη: Το 2004. Και είχε επιφυλαχτεί το Δημοτικό Συμβούλιο,  να γίνει γενική 

συνέλευση, με τους εμπλεκόμενους επαγγελματικούς τομείς, δηλαδή τους 

οικοδόμους, ελαιοχρωματιστές,  όλους. Να συζητηθεί δημόσια η …  

Πρόεδρος:  Διαβούλευση. 

κα Κανατσίδη: Διαβούλευση ναι. Αλλά δεν ήταν διαβούλευση έγγραφη, ήταν ανοιχτή 

συνεδρίαση.  

Πρόεδρος:  Ναι και από ότι  διάβασα,  θα έστελναν  και κάποιες επιστολές πάνω στο 

…  

κα Κανατσίδη:… στο ΚΕΔΕ, στο Υπουργείο Τουρισμού… 

                                            
2 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 75/2024 και ΑΔΑ: 982ΚΩΞΝ-340  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/982%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-340
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Πρόεδρος: Αλλά πιστεύω ότι αυτό όλο έχει αντικατασταθεί πλέον με τις 

διαβουλεύσεις. Το ΄04 δεν ίσχυε  αυτό. 

κα Κανατσίδη: Να κάνω  ακόμα μία παρατήρηση.  Ότι υπάρχει ο νόμος, ο οποίος 

δεσμεύει τους θορύβους και  τις οχλήσεις …  

Πρόεδρος:  Τις ώρες κοινής ησυχίας, εννοείτε. 

Δήμαρχος: Εγώ να πω κάτι. Είναι χίλια κυβικά μπάζια πάνω, στην επένδυση  του 

αμερικανού επιχειρηματία. Και ήθελε μες στον Αύγουστο να τα κουβαλήσει με 

φορτηγά στο ποτάμι. Αυτό πρέπει να συμβαίνει στον Πόρο;  Η μπετονιέρα προχθές… 

κα Κανατσίδη: Δεν μπορώ να απαντήσω… 

Πρόεδρος: Θεωρητικά  ερωτήματα… 

Δήμαρχος: Όχι, βάζω και δεδομένα. Προχθές, η μπετονιέρα  που ρίχνει μπετά 

απέναντι από τη ΔΕΗ… 

κα Κανατσίδη: Υπήρχε όχληση;  Δηλαδή έκανε, κάποιος διαμαρτυρήθηκε; 

Δήμαρχος:  Βεβαίως, πάρα πολλοί, πάρα πολλοί. 

κα Κανατσίδη: Οι  κάτοικοι γύρω; 

Δήμαρχος: Κάτοικοι, πολλοί κάτοικοι. 

κ. Δημητριάδης: Και προχθές υπήρχαν κάτι μπουλντόζες του Λιμενικού Ταμείου, 

του ιδιώτη, στην παραλία. Κι εσείς κύριε Δήμαρχε κάνατε φασαρία. 

Δήμαρχος: Ποιά Καΐκα βρε παιδιά; 

κα Ροή: Η κυρία Καΐκα μόνο ενοχλείται. 

Δήμαρχος: Δηλαδή εσύ έχεις… θα κουβαλάνε,  κάτω από το σπίτι σου,   μπροστά,   

φορτηγά.  Θέλεις; 

…………………. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν Δημοτικοί Σύμβουλοι ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο. 

Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 
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…………………. 

Πρόεδρος: Τέλος πάντων επειδή έχουν τεθεί αμφιβολίες κι επειδή υπήρχαν 

ερωτήματα… 

Δήμαρχος: Εγώ, ακούστε, ακούστε.  Επί τη δεκαετία του ‘80,  που φτιάχτηκε όλο το 

Ασκέλι,  εγώ θυμάμαι προ  του ‘94,  που λέει η κυρία Κανατσίδη… 

Πρόεδρος: Το  ‘04. 

Δήμαρχος: Ναι, που φτιάχτηκε όλο το Ασκέλι. Υπήρχε παύση όλων των οικοδομικών 

εργασιών για πάνω από ένα μήνα,  δεν θυμάμαι ακριβώς, το καλοκαίρι… 

κ. Παπαχρήστου: Τότε εφαρμόστηκε η κοινή ησυχία, το…  

Δήμαρχος: Η κοινή ησυχία υπήρχε πάντα. Υπήρχε παύση των οικοδομικών 

εργασιών, τα μπετά κι αυτά. 

κα Ροή: Τώρα έχετε βάλει και τις μικρές μπετονιέρες. 

Δήμαρχος: Δεν έχουμε βάλει τις μικρές μπετονιέρες. Να σας διαβάσω τι έχουμε 

βάλει; 

…………… 

Μιλούν ταυτόχρονα Δημοτικοί σύμβουλοι και χωρίς μικρόφωνο. Είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

……………. 

Πρόεδρος:  Επειδή έχουν τεθεί διάφορα ερωτήματα και θέλω να το ξαναδούμε, το 

αποσύρω  και το ξανασυζητάμε. Εντάξει;  Πάμε στο τέταρτο. 

κ. Δημητριάδης: Μπορώ να πω κάτι; 

Πρόεδρος: Ορίστε.  

κ. Δημητριάδης:  Δεν θα μπορούσατε να το περάσετε σήμερα και μάλλον για αυτό 

το αποσύρετε.  

Πρόεδρος:  Γιατί;  
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……… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα οι Πρόεδρος, ο κύριος Δημητριάδης, Δημοτικοί 

Σύμβουλοι και δεν είναι εφικτή η απομαγνητοφώνηση. 

……… 

Πρόεδρος:… Θα το έβλεπα. 

κ. Δημητριάδης: Θέλω να πω εξού και το θέμα για τον κύριο Γκιων, στην αρχή. 

Πρόεδρος: Όχι. Ο κύριος Γκιων ήθελε να συμμετέχει στην συνεδρίαση… 

κ. Δημητριάδης: Αν συμμετείχε λοιπόν…  και η κυρία Μακρή και ο κύριος Γκιων…  

Δήμαρχος: Κοιτάξτε, να σας πω κάτι. Όλοι ψηφίζουν από κάτω ονομαστικά. Το αν 

θα γίνει αυτή η κανονιστική, ο καθένας ψηφίζει και παίρνει την ευθύνη του. Αν θέλετε 

του χρόνου το καλοκαίρι να γίνεται στον Πόρο μακελειό,  να γίνεται. 

κα Καραμάνη: Δεν θα γίνεται μακελειό… 

………………. 

Μιλούν ταυτόχρονα οι Πρόεδρος, ο κύριος Δημητριάδης, η κα Καραμάνη. Είναι 

αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.    

………………. 

Δήμαρχος: Αν θέλεις, να μπαίνουν οι μπετονιέρες Αύγουστο μήνα από το ferry boat,  

έντεκα η ώρα και να πηγαινοέρχονται μέχρι το Ασκέλι και να γυρνάνε, μαζί σου κι 

εγώ. 

Πρόεδρος: Ωραία,  θα το ξαναδούμε. 

κ. Κανατσίδης:… Βοηθάει  και για θέματα πολιτικής προστασίας. Φανταστείτε να 

κυκλοφορούν μεγάλα φορτηγά και μπετονιέρες Ιούλιο, Αύγουστο στο Ασκέλι, να 

πάρει το… και να μην μπορούν να στρίψουν ούτε πυροσβεστικά, ούτε τίποτα. Μας 

βοηθούν και σε αυτό αν θέλετε. Μένουν οι δρόμοι ως…  

Πρόεδρος: Θα το ξαναδούμε.  
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…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα  Δημοτικοί σύμβουλοι, χωρίς μικρόφωνο. Είναι 

αδύνατη απομαγνητοφώνηση. 

……………. 

Δήμαρχος: Και τώρα να ψηφιστεί αυτή η κανονιστική μετά το μήνα που θα πάει στην 

Αποκεντρωμένη, αν το φέρουμε σαν θέμα, θα βγει ο Αύγουστος … 

Πρόεδρος: Του χρόνου. 

Δήμαρχος: Ούτως ώστε, φέτος δεν μπορεί να εφαρμοστεί. Και αν γίνει το 

Σεπτέμβριο, όλοι οι ενδιαφερόμενοι, το χειμώνα  θα κανονίσουν τις δουλειές τους, 

μπετά που θα ρίξουν, οτιδήποτε, τις άδειες τους  

κα Ροή: Που θα ρίξεις μπετά το χειμώνα βρε παιδί μου … 

κα Καραμάνη: Όχι, ούτε το καλοκαίρι δεν ρίχνεις …  

……… 

Σε αυτό  το σημείο μιλούν πολλοί Δημοτικοί σύμβουλοι ταυτόχρονα και χωρίς 

μικρόφωνο. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……………….. 

Πρόεδρος: Συμφωνώ με τον κύριο Παπαχρήστου σε αυτό, το έχουμε αποσύρει. 

Πάμε παρακάτω. Λοιπόν λήψη… Λήψη…  Κώστα… 

 

ΘΕΜΑ 4ο: ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΠΟΔΟΧΗ Η ΜΗ 

ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΣΧΕΤΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΑΝΑΦΟΡΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΑΣΚΗΣΗ Η ΜΗ 

ΕΝΔΙΚΟΥ ΜΕΣΟΥ ΚΑΤΑ ΤΗΣ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟ Α 523/2024 ΑΠΟΦΑΣΗΣ 

ΤΟΥ Ζ’ ΤΡΙΜΕΛΟΥΣ ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΠΕΙΡΑΙΩΣ  
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Πρόεδρος: Τέταρτον. Λήψη απόφασης για αποδοχή μη  γνωμοδότησης,  σύμφωνα 

με σχετική απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής, αναφορικά με την άσκηση ή μη 

ένδικου μέσου.  Είναι υπόθεση ΖΗΤΑΚΑΤ. Έχει περάσει από Δημοτική Επιτροπή. 

Αποφασίστηκε να μην παρθεί,  να μην προχωρήσουμε σε περαιτέρω… 

Δήμαρχος: Σε ένδικα μέσα.  Αλλά κατόπιν συζητήσεως, που κάναμε στη Δημοτική 

Επιτροπή και είπαμε και ο κύριος Λίτσας  συμφώνησε,  ότι θα είναι καλό να περάσει 

και Δημοτικό Συμβούλιο για να  φέρουν την ευθύνη όλο το Δημοτικό Συμβούλιο. Γιατί 

άνω  των 60.000€  υποθέσεις, που ήταν η αρχική τιμή, πρέπει να έχουν έγκριση 

Δημοτικού Συμβουλίου. Και έτσι αποφασίσαμε στη Δημοτική Επιτροπή, να το 

φέρουμε και αυτό Δημοτικό Συμβούλιο.  

κα Κανατσίδη:  Για να γίνουν ένδικα μέσα ή να μη γίνουν; 

Πρόεδρος:  Να μην γίνουν. 

Δήμαρχος:  Να μην γίνουν.  

Πρόεδρος:  Η γνωμοδότηση ήταν να μην γίνουν. 

Δήμαρχος: Ψηφίστηκε στην Δημοτική Επιτροπή, θα μπορούσαμε να μην το 

φέρουμε.  Αλλά είπαμε,  επειδή το ποσό το αρχικό ήταν πάνω από 60.000€,  θα ήταν 

καλό, για να διασφαλιστούν τα μέλη της Δημοτικής Επιτροπής, να περάσει και  

Δημοτικό Συμβούλιο. 

κ. Δημητριάδης: Ε… επί της ουσίας συμφωνούμε με την γνωμοδότηση και την 

αποδοχή της.  Απλώς η διαδικασία όπως την κάνατε,  δεν είναι σωστή.  Γιατί εφόσον 

είναι αρμοδιότητα τη …  

Πρόεδρος:  Δεν είναι… από το Δημοτικό Συμβούλιο… 

κ. Δημητριάδης:  Ένα λεπτό.  Η  Δημοτική Επιτροπή,  μπορεί για οποιοδήποτε θέμα 

θέλει, να πει δεν αποφασίζω εγώ και το παραπέμπω στο Δημοτικό Συμβούλιο.  

Υπάρχει συγκεκριμένο άρθρο, 70 κάτι,  δεν το θυμάμαι,  που λέει αυτό.  Θα μπορούσε 

να είχε κάνει αυτό η Δημοτική Επιτροπή.   

Πρόεδρος:  Εντάξει, η  εισήγηση έλεγε…  
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κ. Δημητριάδης:  Δεν έκανε αυτό. Η  εισήγηση έλεγε… με το πρώτο σκέλος ότι 

εγκρίνουμε και αποφασίζουμε.  Και με το δεύτερο το παραπέμπουμε.  Δεν γίνεται και 

τα δύο.  Και δεν αποφασίστηκε εκείνη την ώρα από τον κύριο Λίτσα που συμφώνησε.  

Έτσι έλεγε η εισήγηση.  Δεν φέραμε αντίρρηση εκεί.  

Δήμαρχος:  Εμείς το προτείναμε,  επειδή υπήρχε μία  

Πρόεδρος:  Όχι, λέει…  Ναι τυπικά θα μπορούσε λίγο να αλλάξει. 

κ. Δημητριάδης:  Αυτό που λέτε… 

Πρόεδρος:  Θα μπορούσε,  τυπικά,  λίγο να αλλάξει.  Εντάξει.  

κ. Δημητριάδης: Εν πάση περιπτώσει… 

Πρόεδρος: Αλλά εμείς το κάναμε πιο πολύ για να είμαστε όλοι διασφαλισμένοι. 

κ. Δημητριάδης:  Αν υποθέσουμε ότι το παρέπεμψε η Δημοτική Επιτροπή, εν 

δυνάμει δική της αρμοδιότητας που δεν την λέει η εισήγηση, συμφωνούμε  και το 

ψηφίζουμε.  

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε προς ψήφιση. Τέταρτο. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κος Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 
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Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα.3 

 

ΘΕΜΑ 5ο: ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΤΡΙΜΕΛΟΥΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ  ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ ΚΑΙ ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ  

ΜΕ ΘΕΜΑ «ΜΙΣΘΩΣΗΣ  ΦΟΡΗΤΗΣ ΜΟΝΑΔΑΣ ΑΦΑΛΑΤΩΣΗΣ 

ΘΑΛΑΣΣΙΟΥ ΥΔΑΤΟΣ  ΔΥΝΑΜΙΚΟΤΗΤΑΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ 600 κ.μ.  

ΠΟΣΙΜΟΥ ΥΔΑΤΟΣ ΑΝΑ ΕΙΚΟΣΙΤΕΤΡΑΩΡΟ  ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΛΥΨΗ 

ΑΥΞΗΜΕΝΩΝ ΑΝΑΓΚΩΝ ΤΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΥΔΡΕΥΣΗΣ  ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 

ΠΟΡΟΥ» 

                                            
3 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 76/2024 και ΑΔΑ: 6Μ0ΗΩΞΝ-Β0Ε  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9C0%CE%97%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%920%CE%95
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Πρόεδρος: Πέμπτο. Συγκρότηση και ορισμός μελών τριμελούς επιτροπής,  

παρακολούθησης και παραλαβής σύμβασης,  με θέμα μίσθωσης  φορητής μονάδας 

αφαλάτωσης θαλάσσιου ύδατος,  δυναμικότητας παραγωγής εξακοσίων  κυβικών 

μέτρων  πόσιμου ύδατος ανά εικοσιτετράωρο,  για την κάλυψη αυξημένων αναγκών 

του δικτύου ύδρευσης,  του Δήμου Πόρου. Το εισηγείται ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, πρέπει να συγκροτήσουμε μία τριμελή ομάδα,  επιτροπή η οποία θα 

παρακολουθεί τη σύμβαση και τη λειτουργία της μονάδας αφαλάτωσης.  Κατόπιν των 

ανωτέρω, εισηγούμαστε τη συγκρότηση τριμελούς επιτροπής, παρακολούθησης 

παραλαβής της σύμβασης,  εκτέλεσης υπηρεσίας της μίσθωσης φορτίσεων μονάδας 

αφαλάτωσης  θαλασσινού ύδατος, δυναμικότητας παραγωγής εξακοσίων κυβικών, 

για την κάλυψη των αυξημένων αναγκών και τα λοιπά.  

Πρόεδρος,  ο κύριος Ανδρέας Νικολετόπουλος, τακτικός υπάλληλος,  ΠΕ 

Μηχανολόγων Μηχανικών. Μέλος. Πρώτο. Ανδρέας Νικολετόπουλος, τακτικός 

υπάλληλος, ΠΕ Πολιτικών  Μηχανικών του Δήμου Πόρου και  τρίτο   μέλος,  Μπίσιας 

Στέφανος, τακτικός υπάλληλος ΔΕ. 

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια απορία; 

Δημοτικός Σύμβουλος: Είπατε δύο φορές Ανδρέας Νικολετόπουλος ή μου φάνηκε; 

Δήμαρχος: Μία, μία, Ανδρέας Δανόπουλος, δεύτερο και Μπίσιας Στέφανος. 

Πρόεδρος: Υπάρχει καμία απορία κύριε Δημητριάδη; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε. Ωραία, πάμε προς ψήφιση. Γρίβα,  ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κος Μάνεσης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το πέμπτο.4 

 

                                            
4 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 77/2024 και ΑΔΑ: ΑΔΑ: Ρ3ΣΧΩΞΝ-ΦΟ9  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A13%CE%A3%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A6%CE%9F9
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ΘΕΜΑ 6ο: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗΣ 

ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ  ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΑΔΟΣΗ ΤΗΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑΣ ΜΕ ΤΙΤΛΟ: 

«ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΜΙΚΡΟΚΙΝΗΤΙΚΟΤΗΤΑΣ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΠΟΡΟΥ» 

Πρόεδρος: Έκτο και τελευταίο. Εξέταση αιτήματος αναδόχου, περί χορήγησης 

παράτασης της προμήθειας, με τίτλο  ενίσχυσης της μικροκινητικότητας του Δήμου 

Πόρου. Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, είναι το θέμα με τα ηλεκτρικά ποδήλατα, τα οποία η εταιρεία έχει 

πάρει παράταση. Η οποία λήγει στις 25/8 του 2024. Έχει ζητήσει παράταση,  δεύτερη, 

την οποία εγώ προτείνω να του την δώσουμε,  αλλά σήμερα ειδοποίησαν,  ότι από 

την άλλη εβδομάδα, αν  είναι έτοιμες οι εγκαταστάσεις, μπορούν να παραδώσουν τα 

ποδήλατα για να τα εγκαταστήσουν.  

κα Κανατσίδη: Τι να αντικαταστήσουν; 

Δήμαρχος: Τα ποδήλατα. Να εγκαταστήσουν.  

Πρόεδρος: Εγκαταστήσουν.  

κα Κανατσίδη: Νόμιζα αντικαταστήσουν. 

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια απορία; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Όχι απορία. 

Πρόεδρος: Ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Θέλω να σας πω ότι, η εισήγηση, επί της ουσίας δεν 

διαφωνούμε. Αλλά για να ψηφίζουμε τέτοια  θέματα, πρέπει προφανώς η εισήγηση 

να είναι πλήρης, να γράφει όλο το  ιστορικό. Να γράφει για ποιο λόγο, έχει μία 

διαπίστωση εκεί, ότι είναι σύμφωνη η παράταση με το άρθρο  206 του νόμου 4412. 

Αλλά δεν λέει για ποιο λόγο είναι σύμφωνη. Δεν υπάρχει καθόλου το ιστορικό, πότε 

έγινε η ανάθεση, τι έχει μεσολαβήσει. Κι επίσης  δεν έχετε στείλει να δούμε το αίτημα 

του αναδόχου, το οποίο  πρέπει να λέει για ποιους λόγους δεν μπόρεσε μέσα στο 

συμβατικό χρόνο να ανταπεξέλθει. Και να τους δούμε, να τους καταλάβουμε, να τους 

κρίνουμε, για να μπορούμε να ψηφίσουμε. Κι επίσης,  η γνωμοδότηση της επιτροπής,  

παρακολούθησης παραλαβής που είναι και αυτό απαιτούμενο. Πρέπει να είναι 
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εμπεριστατωμένη και μόνο εφόσον είναι, μπορούμε εμείς να αποφανθούμε ότι να 

γίνει δεκτό το αίτημα του. Ούτε αυτή μας την στείλατε. Επομένως, δεν μπορούμε. Μας 

στερείτε δηλαδή τη δυνατότητα να τα δούμε, να τα αξιολογήσουμε αν είναι όλα σωστά 

και να ψηφίσουμε. Να ψηφίσουμε χωρίς να ξέρουμε δεν υπάρχει περίπτωση.  

Πρόεδρος: Πάντως  να σας πω κάτι. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί… 

Πρόεδρος: Μια επόμενη φορά, το λέω για να μπορούμε να λειτουργήσουμε σαν 

Δημοτικό Συμβούλιο… 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Εάν παίρνετε  μία εισήγηση και θεωρείτε ότι κάτι επιπλέον σας χρειάζεται, 

ευχαρίστως να μου στείλετε ένα μήνυμα, εγώ θα προσπαθήσω να είναι πιο πλήρη… 

κ. Δημητριάδης: Ναι καταλαβαίνω ότι δεν έχει γίνει  επίτηδες. Εγώ πιθανολογώ  ότι 

ο εισηγητής… 

Πρόεδρος: Δεν τα έβαλε, εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:  ‘Μορς, να σας πω και το δικό μου, την δική μου οπτική. 

Πρόεδρος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Δεν ήθελα να σας διακόψω… 

Πρόεδρος: Όχι, όχι δεν είναι… 

κ. Δημητριάδης: Απλώς, εγώ σαν  Δήμαρχος, είχε μαλλιάσει η γλώσσα μου, με την 

Τεχνική Υπηρεσία, ότι δεν μπορεί να στέλνει τέτοια κουρελόχαρτα εισηγήσεις.   

Πρόεδρος: Ωραία, θα το ξανακοιτάξουμε αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Κάποιος εδώ μέσα, πρέπει να έχει την ευθύνη, να το βλέπει εκείνος 

ότι έχει ελλείψεις. 

Πρόεδρος: Ωραία. Αλλά την επόμενη φορά σας λέω,  αν χρειάζεται κάποιο έγγραφο,  

ευχαρίστως να μας στείλετε… στις εισηγήσεις… 
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κ. Δημητριάδης: Και κατά  τη γνώμη μου, δεν μπορεί να είναι ο εισηγητής μόνο ο 

προϊστάμενος της Τεχνικής Υπηρεσίας. Αυτό υποβάλλεται, κατατίθενται στον 

αρμόδιο αντιδήμαρχο. Αν υποθέσουμε ότι είναι των Τεχνικών Υπηρεσιών, λογικά 

μάλλον είναι των Τεχνικών υπηρεσιών. Θα μπορούσε να είναι και των Οικονομικών,  

γιατί  έχει να κάνει με προμήθεια.  Και ο αντιδήμαρχος το βλέπει και φτιάχνει μια δική 

του εισήγηση, που τα βάζει όλα σε μια σειρά … 

Πρόεδρος: Καλά, αυτό δεν είναι απαραίτητο,  γιατί  συνήθως  οι υπηρεσίες… 

κ. Δημητριάδης: Πως θα ήταν πιο είναι πιο πλήρες.   

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Δημητριάδης: Όταν βλέπετε ότι  κατ’ επανάληψη, θέλω να θυμίσω ότι και οι 

προηγούμενη τέτοια περίπτωση που είχε έρθει, με άλλη παράταση που δώσαμε. 

Πάλι είχαμε δώσει… εντάξει να πούμε, αν ισχύει η διάταξη… 

Πρόεδρος: Ωραία. Θα τα βλέπουμε λίγο με τη Φανή παραπάνω, αν έχουμε τα… 

κα Πρωτόπαππα (Γραμματέας): Εγώ το είπα στην κυρία Καραδήμα και μου είπε 

δεν χρειαζόντουσαν τα επιπλέον, γι’ αυτό δεν τα έβαλε. 

κ. Δημητριάδης: Τέλος πάντων.  

Πρόεδρος: Θα το κοιτάμε, αλλά από εδώ και πέρα αν θέλετε κάποιο έγγραφο, κάποια 

στιγμή, ευχαρίστως να μας στείλετε ένα  email και  να σας το προσκομίσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει, εμείς πάντως ψηφίζουμε όχι στο θέμα.            

Πρόεδρος: Θα  το πάω ονομαστικά έτσι κι αλλιώς. Λοιπόν.  

κ. Δημητριάδης: Είμαστε αρνητικοί,  γι’ αυτούς τους λόγους. 

Πρόεδρος: Ναι. Γρίβα. Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 
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Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κος Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος  Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Όχι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Όχι. 

Πρόεδρος: Το  έκτο κατά πλειοψηφία. 5 

                                            
5 Η συγκεκριμένη απόφαση έλαβε αριθμό 78/2024 και ΑΔΑ: ΨΨΙΧΩΞΝ-9ΤΝ  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A8%CE%99%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-9%CE%A4%CE%9D
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Ευχαριστώ πολύ.  

Έληξε η σημερινή συνεδρίαση.     
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 16ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 29ης 

Ιουλίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους6 ως ακολούθως: 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

Απούσα 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

Απών 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

                                            
6 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

1
6

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

74/2024 Έγκριση 5ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. ΑΔΑ: ΨΜΟΖΩΞΝ-ΘΘ7  

75/2024 Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου 2ου τριμήνου 

2024. 

ΑΔΑ: 982ΚΩΞΝ-340  

76/2024 Λήψη Απόφασης για την αποδοχή ή μη γνωμοδότησης σύμφωνα με σχετική απόφαση 

της Δημοτικής Επιτροπής, αναφορικά με την άσκηση ή μη ένδικου μέσου κατά της με 

αριθμό          Α 523/2024 Απόφασης του Ζ’ Τριμελούς Εφετείου Πειραιώς, σε συνδυασμό 

με την εκδοθείσα ομοίως Α526/2024 (Προσφυγή ΖΙΤΑΚΑΤ) (Προσφυγή Δήμου Πόρου). 

ΑΔΑ: 6Μ0ΗΩΞΝ-Β0Ε  

77/2024 Συγκρότηση και ορισμός μελών τριμελούς Επιτροπής παρακολούθησης και παραλαβής 

της σύμβασης με θέμα: «Μίσθωση φορητής μονάδας αφαλάτωσης θαλάσσιου ύδατος 

δυναμικότητας παραγωγής 600κ.μ. πόσιμου ύδατος ανά 24ωρο, για την κάλυψη 

αυξημένων αναγκών του δικτύου ύδρευσης του Δήμου Πόρου». 

ΑΔΑ: Ρ3ΣΧΩΞΝ-ΦΟ9  

78/2024 Εξέταση αιτήματος αναδόχου περί χορήγησης παράτασης για την παράδοση της 

προμήθειας με τίτλο: «Ενίσχυση της μικροκινητικότητας στον Δήμο Πόρου». 

ΑΔΑ: ΨΨΙΧΩΞΝ-9ΤΝ  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9C%CE%9F%CE%96%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%98%CE%987
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/982%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-340
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%9C0%CE%97%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%920%CE%95
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A13%CE%A3%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A6%CE%9F9
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A8%CE%99%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-9%CE%A4%CE%9D

